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İttifak değil, işbirliği

ADAYLIK YARIŞI…

Şeb-i Arus 
törenleri öncesi 
rezervasyonlar 

arttı

Y. REFAH, HALKAPINAR 
BELEDİYE BAŞKAN 
ADAYINI AÇIKLADI

31 Mart tarihinde yapılacak 
olan yerel seçimler için siyasi 
partilerde hareketlilik yoğun-
laşırken, aday olmak isteyen-
ler isin aralık ayında kamuda 
görev yapanların istifası gere-
kiyor

Düşünce adamı ve mutasav-
vıf Mevlana Celaleddin-i Ru-
mi’nin vefatının 750’nci yılında 
düzenlenen törenlere yurt içi 
ve yurt dışından katılmak is-
teyen binlerce turist, günler 
öncesinden konaklayacakları 
otellerde rezervasyon yaptırı-
yor.

Toprak Mahsülleri Ofisi’nin Konya’nın Çumra’daki deposundan 300 kamyon buğ-
day kaybolduğu ortaya çıkınca İYİ Parti Konya Milletvekili Ünal Karaman konuyu 
Meclis gündemine taşıdı. Açıklama yapan TMO, “bir miktar ürün kayboldu” dedi. 
Çumra Cumhuriyet Başsavcılığı, konuyla ilgili olarak 5 kişiyi gözaltına aldı.

Çumra Anadolu üretim ve pazarlama koope-
ratifi tarafından düzenlenen tarım ve savunma 
sanayi entegrasyonu konulu toplantıya koope-
ratif başkanı Mahmut Şenyüz ve Yönetim kurulu 
üyeleri ev sahipliği yaparken 

Konya Valisi Vahdettin Özkan, Sarayönü 
Organize Sanayi Bölgesinde, kuruluş çalış-
maların 1 yıl gibi kısa bir sürede tamamlan-
dığını, ilçelerin OSB’lerle yatırım üssü haline 
geleceğini söyledi.

 31 Mart günü yapılacak yerel 
seçimler için partiler hazırlıklarını ve 
çalışmalarını yoğunlaştırdı. Buna göre 
kamuda görevli kimselerin  aralık ayın-
da   istifa etmesi gerekmektedir.

Buna mukabil   partilerde belediye 
başkanlığı için  aday yarışında da yarış 
bulunmaktadır.  

Partilere  baş vuran aday ayları için-
de   CHP, İYİ Parti ve MHP’de

Üst düzeyde başvuru görülüyor.
Diğer partilere de aday olmak 

isteyen kimselerin olduğu belirtilmek-
tedir.  Özellikle  CHP ve İYİ parti yerel 
seçimlerde daha çok oy alarak belediye 
başkanlığı istemektedir. 

Seçimlerde   Cumhur ittifakı   bir-
likte hareket edecekleri açıklanırken, 
İYİ parti ‘de bazı istisnalar hariç yerel 
seçimlere kendi adayları ile gideceği 
açıklandı. HABER MERKEZİ

Konya’da, her yıl olduğu gibi 
bu yıl da 7-17 Aralık’ta yapılacak 
“Hazreti Mevlana’nın 750. Vuslat Yıl 
Dönümü Uluslararası Anma Tören-
leri”ne sayılı günler kala kentteki 
hazırlıklar tamamlandı.

Türk ve İslam aleminin en büyük 
mutasavvıflarından Mevlana Ce-
laleddin-i Rumi’nin 750. Vuslat Yıl 
Dönümü dolayısıyla düzenlenen 
“Şebiarus” etkinlikleri kapsamında 
Konya, çok sayıda yerli ve yabancı 
turisti ağırlayacak.

Başta otelciler olmak üzere iş-
letme sahipleri, Türkiye’deki önemli 
organizasyonlardan biri olan Şebi-
arus’a katılacak ziyaretçileri, Mev-
lana’nın şehrinde ağırlamaya hazır. 
Törenlere yurt içi ve yurt dışından 
katılmak isteyen binlerce turist, 
günler öncesinden konaklayacakları 
otellerde rezervasyonlarını yaptırdı.  

Yeniden Refah Partisi Genel 
Başkan Dr. Fatih Erbakan’ın onayı 
ve Konya İl Başkanı Temel Peker’in 
tensipleriyle, İş İnsanı, Türkiye 
Muhtarlar Federasyonu Genel Baş-
kan Yardımcısı Ramazan Koçak, 
Yeniden Refah Partisi Halkapınar 
Belediye Başkan Adayı oldu.

CHP lideri Özgür Özel ile İYİ 
Parti lideri Meral Akşener, İYİ 

Parti Genel Merkezi’nde görüştü. 
Görüşme sonrası açıklama yapan 

Özel, “İşbirliği” vurgusu yapar-
ken, Akşener de pazartesi günü 

GİK’te görüşeceklerini söyledi

CHP Genel Başkanı 
Özgür Özel, İYİ Parti Ge-
nel Başkanı Meral Akşe-
ner ile görüştü.

CHP lideri Özel, Genel 
Sekreter Selin Sayek 
Böke ve partililerle birlikte 
İYİ Parti Genel Merke-
zi’ne gitti.

CHP lideri Özgür Özel, 
“Yerel seçimlere yöne-
lik somut teklifle değil... 

İttifak kelimesi yoruldu. 
Yerel seçim ikili işbirlikle-
rini gerektiriyor. Biz, İYİ 
Parti’ye yerel seçimlerde 
işbirliği içinde olup olama-
yacağımızı, alınmış karar-
lara saygılı olduğumuzu, 
bundan sonraki süreçte 
işbirliğini sorduk” dedi.

İYİ Parti lideri Meral 
Akşener ise, “Bizim bir 
kararımız var. 81 ilde tek 

başımıza seçime girmek 
şeklinde. GİK’te tekrar iki 
siyasi parti olarak bazı 
yerlerde işbirliği yapılabilir 
mi sorusunu GİK’e tekrar 
götürebilir misiniz oldu. 
Pazartesi doğal olarak 
GİK’i toplayacaktık, bu 
soruyu soracağız. Onlar 
nasıl bir cevap verecek 
göreceğiz” ifadelerini 
kullandı.

Konya’nın Çumra ilçesindeki Toprak 
Mahsülleri Ofisi’nin (TMO) kiraladığı 
geçici bir depodan 300 kamyon yani 
7 bin 500 ton hububat çalındığı ileri 
sürüldü.

Edinilen bilgiye göre  göre konu-
yu TBMM’ye taşıyan İYİ Parti Konya 
Milletvekili Ünal Karaman, Tarım ve 
Orman Bakanı İbrahim Yumaklı tara-
fından cevaplandırılmak üzere TBMM 
Başkanlığına soru önergesi vererek 
“İçerisine 20 bin ton hububat alan bir 
depo için gerekli güvenlik önlemleri 
neden alınmamıştır?” dedi.

Kısa adı Konpader olan 
Konya Pancar Üreticileri 
Derneği Başkanı Ahmet 
Bestil ve Yönetim kurulu 
üyeleri ile birlikte bölge çiftçi-
leri katıldı.

Bölge çiftçilerinden Mus-
tafa Özaydın’ın çiftliğinde 
gerçekleşen toplantıda  çift-
çilerimizin getirisi yüksek en-
düstriyel üretimlerde kullanı-
lan bitkilerin neler olduğu ve 

bunların bölge tarımına nasıl  
katkı sağlayacagı masaya 
yatırıldı. Yapılacak üretimler-
de savunma sanayinin…

 Kısa adı Kompader olan 
Konya Pancar Üreticileri 
Derneği Başkanı Ahmet 
Bestil ve Yönetim Kurulu 
Üyeleri Konya Şeker eski 
Başkanı Recep Konuk’u 
ziyaret etti. (DEVAMI 4’te)

Vali Özkan, Sarayönü 
Organize Sanayi Bölgesi 
Mütevelli Heyeti Toplan-
tısına katıldı. Toplantıda 
konuşan Vali Özkan, 
OSB’lerin bulundukları 
bölgenin istihdam so-
runun çözümünde en 
önemli araç olduğunu, 

planlı kentleşmeye katkı 
sağladığını, verimli üretimi 
teşvik edip bölgesel eko-
nominin güçlenmesinde 
ve sürdürülebilir kalkınma 
sağlanmasında önemli bir 
rol üstlendiğini söyledi. 
(DEVAMI 11’te)

Devletin deposundan 
300 kamyon buğday 
çalındığı ortaya çıktı

Tarıma Gönül veren 
Mülki idareciler Çumralı 

çiftçilerle buluştu.

Vali Özkan: 
Türkiye’nin 363. 
OSB’si Konya’ya 

kuruldu
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İMTİYAZ SAHİBİ:
İKRA Basın Yayın İletişim Ajans ve Danışmanlık Hizmetleri 

Sanayi Ticare LTD.ŞTİ adına 
ABBAS ÖZTÜRK

GENEL YAYIN YÖNETMENİ:
Dursun SEYİS

REKLAM MÜDÜRÜ
OSMAN ÖZTÜRK

ADRES: Nişantaş Mah. Keyhüsrev  
Sok. No:7/3

Tel:  0 332 409 60 61
Fax: 0 332 409 60 61

Mail: haber@anadolumanset.com

BASKI: 
ANKARA ŞUBE

ARSLAN GÜNEYDOĞU GAZETECİLİK MATBA-
CILIK VE KAĞITÇILIK A.Ş.

SARAY OSMAN GAZİ MAH.SÜTÇÜ İMAM SK.
No:33 Pursaklar / ANKARA

DAĞITIM:
OSMANLI DAĞITIM - MUSTAFA DEMİRTAŞ

Tel: 0549 258 43 00

SORUMLU 
YAZI İŞLERİ MÜDÜRÜ:

ALİ ANLAŞ

HUKUK DANIŞMANI:
AV.EMRE KAHVECİ

Haftalık Yerel Gazete
Bu gazete basın ahlak 

yasalarına uymaya söz vermiştir. 
Köşe yazılarının sorumlulukları 

yazarlarına aittir.

Bilişim koordinatörü:
mUHammEd ali ÇaYlak

Çatalhöyük Tanıtım ve Karşılama Merkezi 
Konya’nın en uğrak noktalarından biri oldu

Kültür ve Turizm Bakanlığının desteğiyle Konya Büyükşehir 
Belediyesi tarafından şehre kazandırılan Çatalhöyük Tanıtım ve 
Karşılama Merkezi, kısa süre içerisinde şehrin en uğrak noktala-
rından biri haline geldi.

Hazreti Mevlana’nın 750. Vuslat Yıl Dönümü Uluslararası 
Anma Törenleri kapsamında yapılacak sema programlarının 
biletleri yoğun ilgi görüyor.

Konya Büyükşehir Belediye Baş-
kanı Uğur İbrahim Altay, UNESCO 
Dünya Mirası Listesi’nde bulunan 
Çatalhöyük’ün, en güzel şekilde tanı-
tılması ve sonraki nesillere aktarılması 
için Türkiye’nin en büyük tanıtım ve 
karşılama merkezlerinden birini inşa 
ettiklerini söyledi. Çatalhöyük Tanıtım 
ve Karşılama Merkezi’nin açılışını, 
geçtiğimiz Kasım ayında Kültür ve 
Turizm Bakanı Mehmet Nuri Ersoy’un 
katıldığı törenle yaptıklarını hatırla-
tan Başkan Altay, merkezin açıldığı 
2 haftalık süreç içerisinde 10 binden 
fazla ziyaretçiyi ağırladığını belirterek, 
“Açıldığı ilk günden itibaren şehrimi-
zin en uğrak noktalarından biri haline 
gelen bu tarihi merkez, ziyaretçileri 

yaklaşık 10 bin yıl öncesine götüre-
rek unutulmaz bir yolculuğa çıkarıyor. 
Ziyaretçiler, Çatalhöyük’ün eski yer-
leşim düzenini, günlük yaşantısını ve 
o döneme ait arkeolojik buluntuları 
keşfetme fırsatı buluyor. Şehrimizin 
kültürel mirasına değer katacak mer-
kezin yapımına destek veren Kültür 
ve Turizm Bakanımız ile projeye mali 
destekte bulunan Mevlana Kalkınma 
Ajansımıza şükranlarımı sunuyorum. 
Geçmişe yolculuk ederek tarihle iç içe 
olmak isteyen yerli ve yabancı tüm 
misafirlerimizi Çatalhöyük Tanıtım ve 
Karşılama Merkezimizi görmeye davet 
ediyorum” diye konuştu.  HABER 
MERKEZİ

Konya İl Kültür ve Turizm Müdürü 
Abdüssettar Yarar, “www.biletinial.
com” platformu üzerinden biletlerinin 
yüzde 70’i satılan etkinliğe ilişkin 
değerlendirmede bulundu.

2023’ün Cumhurbaşkanı Recep 
Tayyip Erdoğan tarafından “Mevlana 
Yılı” olarak ilan edildiğini hatırlatan 
Yarar, modern sahne ve salon etkin-
likleri açısından, anma törenlerinin 
86’ncısının gerçekleştirildiğini söyle-

di.
Yarar, “Bu yıl Hazreti Mevlana’nın 

Şebiarus törenlerini Kültür ve Turizm 
Bakanlığı, Konya Büyükşehir Beledi-
yesi ile müşterek yapmaktadır. Bütün 
bu çalışmaların koordinasyonunu 
Bakanlığımızın Güzel Sanatlar Genel 
Müdürlüğü sağlarken, Konya İl Kültür 
ve Turizm Müdürlüğü olarak biz de 
yürütme işlerini sürdürmekteyiz.” 
dedi.  HABER MERKEZİ

Trafikle ilgili bilinci çekirdekten yetiştir-

me anlamında Trafik Eğitim Parkı’nın ciddi 

bir misyon yüklendiğinin altını çizen Sel-

çuklu Belediye Başkanı Ahmet Pekyatır-

macı: “Günümüz dünyasının getirilerinden 

olan trafik yoğunluğu bazı olumsuzluklara 

neden olabiliyor ve bunun temelinde saygı 

ve empati yoksunluğu yatıyor. Bizler bura-

da geleceğin büyükleri olan çocuklarımıza 

en temelden trafik bilinci ve trafikte saygıyı 

öğretiyoruz. Böylelikle gelecekte trafikte 

yaşanacak sorunları da en aza indirmeyi 

hedefliyoruz.  HABER MERKEZİ

Başkan 
Pekyatırmacı: 

“Trafikte 
saygılı nesiller 
yetiştiriyoruz”

Hazreti Mevlana’yı anma 
etkinlikleri için biletlerin 

ne kadarı satıldı?

Ünlü Sanatçıya 
Yakışmayan Hareket

Tepki çeken davranışı sonrası 
hiç bir açıklama yapmaya sanatçı 
ayrımcılık yaparak sahne önünde 
sadece erkek muhabir ve gazeteci-
lerin kalmasına izin verdi.

Karşılaştığı bu anlamsız davra-
nışın sebebini dahi öğrenemeyen 
bayan gazeteci toplumun kucakla-
dığı ve kendisininde hayranı olduğu 
şarkıcı Buray’ın neden böyle dav-

randığına bir anlam veremediğini 
söyledi.

Konser sonrası da maruz kaldığı 
durumla ilgili bir açıklama yapıl-
masını isteyen bayan gazeteci 
hiç bir şekilde Buray’ın kendisine 
ulaşamazken koruma ekibinin de 
kendisine geçit vermediğini ifade 
etti. NAZLIGÜL ÇİÇEKÖZÜ

Ünlü sanat-
çı Buray Kon-
ya’da verdiği 

konser ön-
cesi kendi-

siyle fotoğraf 
çektirmek 

ve röportaj 
yapmak is-

teyen bayan 
gazeteciyi 

korumaları 
aracılığıyla 

önce kulisten 
sonra da sah-

ne önünden 
konser ala-
nının dışına 

çıkarttı.



Türkiye İstatistik Kurumu 
(TÜİK) Kasım ayı enflasyon 
verilerini açıkladı. Enflasyon 
kasımda aylık bazda yüzde 
3,28 olurken, yıllık bazda 
yüzde 61,98 olarak gerçek-
leşti. Kasım enflasyonunun 
belli olmasıyla memur ve 
emeklilerin yılın ikinci yarısı-
na ilişkin 5 aylık zam oranı 
netleşti.

Bir önceki yılın aynı ayına 
göre en az artış gösteren 
ana grup %37,54 ile ko-
nut oldu. Buna karşılık, bir 
önceki yılın aynı ayına göre 
artışın en yüksek olduğu ana 
grup ise %92,86 ile lokanta 
ve oteller oldu.

Yeni yılda, milyonlarca 
çalışan, emekli, memur, as-
gari ücretli, öğrencinin geçim 

kaynağı olan “ücret, maaş, 
aylığı” artacak. Yeni yılda en 
düşük emekli aylığının 10 
bin liranın üzerine çıkması, 
emekli ve memura enflasyo-
nun üzerinde artış yapılması 
bekleniyor. Beklenti yüzde 
50’nin altında olmayacağı 
yönünde. Yeni yıl zamları 3 
Ocak 2024’te açıklanacak 
enflasyonla netleşecek.

Kasım ayı enflasyon
rakamları açıklandı

 İSRAİL - FİLİSTİN 
SAVAŞINDA ÖLENLERİN 
SAYISI 20 BİNE GİDİYOR
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Bu hayat pahalılığı, 
enflasyon ile insanlar kayıt 
dışına yöneldi ve sonu 
gelmez biçimde bu yolda 
ilerleniyor.

Tasarruf deniliyor.
Kim yapacak tasarrufu?
Zaten vatandaş iste-

mese de tasarruf yapmak 
zorunda bırakıldı.

Ya yukarısı…
Pahalılık, kaçakçılık. 

Enflasyon…
Yukarının bundan ha-

beri yok, yada haberi yok 
görünmektedirler.

Bugün 600 Milletvekili-
miz var.

Beştepe sarayının daki-
kalık maliyetini araştırırsa-
nız dudaklarınız uçuklar.

Esas itibariyle  tasarruf 
burada yapılmalıdır.

Fonksiyonu nedir ?
Parmak kaldır, parmak 

indir.
Ne gensoru verebilir,
Ne soruşturma açabilir.
Ne denetleme yetkisi 

var.
Kayıt dışı sorunu ülkeyi 

çürümeye, yokluğa, yok-
sulluğa süratle götürmek-
tedir.

Bugün “Yap-işlet” mo-
deli uygulanıyor. Garanti 
veriliyor.

Oto yol için verilen 
garanti tutturulamadığı 
için 6 ay içinde 60 milyar 
dolar para ödendi. Kayıt-
lı ekonominin kat ve kat 
üstünde.

KDV yükseltildi. Vatan-
daşın alım gücü kalmadı. 
Zorunlu ihtiyaçlarını bile 
almakta zorlanmaktadır.

Yapılan bir araştırmada 
10 kişiden, 9 u yoksulluk 
sınırının altında yaşam 
sürdürüyor.

Bütçe sıfır durumda.
Vergiler ve zamlar va-

tandaşın sırtına.
Akaryakıta her gün 

zam.
Akaryakıta yapılan zam 

her şeye yansımaktadır.
Osmanlı döneminde de 

son zamanda borçlanma 
olmuştur.

Balkan Savaşları de-
vam ederken, borç para ile 
saray yaptırılmıştır.

Bizim durumumuzda 

aynen bu nokta-
da…

Atatürk za-
manında 1930 
da dış borcumuz 
bitirilmiş, bütçe 
fazlası oluşmuş-
tur ve bu bütçe 
fazlasını da eğiti-

me, yatırıma yöneltilmiştir.
Bu gün bütçe tam takır.
Devletin iç ve dış borcu 

dağları aştı.
Nereye gidiyoruz bilmi-

yorum.
Çiftçi perişan, ürettiğini 

maliyetinin altında satıyor. 
TMO düzenlik alım yap-
mıyor. Çiftçi tepki olarak 
h0ububatını belediyelerin, 
TMO’nun önüne döküp 
gidiyor.

Emeklinin hali ise tam 
bir perişanlık içinde.

Memur öyle.
Kimse hayatından 

memnun değil.
Yakında okullar açıla-

cak. Çocuklarına günlük 
harçlık veremeyen babala-
rın varlığını biliyorum.

Bu gidişe dur demenin 
zamanı geldi de geçti.

Cumhurbaşkanlığı 
kararname ile valilere yazı 
gönderildi. Kömür ihtiyacı 
olanlara kömür verile-
cek. Burada da siyaset 
ön plana çıkar ve ihtiya-
cı olandan çok,. İhtiyacı 
olmayana ve sanayideki 
dükkânlara bu kömür 
verilir.

Türkiye’yi sanki maf-
yalar yönetmekte, Bugün 
tutuklananlar yarın çıkarılı-
yor. İçişleri bakanı Ali Yerli-
kaya birçok örgütü çökert-
tiğini söylüyor. Peki, ülkeyi 
bu duruma getirenler kim? 
Bu sorunun cevabı sonu-
nun içinde.

 Kara para aklama,
Uyuşturucu baronları.
Adalet içinde savaş 

başladı.
Yine soruyorum, Ülkeyi 

bu hale kim getirdi.
Birisi hakemlikten bah-

setmekte. Hakem olabil-
mek için kuralları bilmek 
gerekir. Kendi koyduğun 
şeyler kural değildi. Üstelik 
hakem tarafsız olmalıdır. 
Neyin hakemliğini nasıl 
yapacaksınız ?

İzleyin göreceksiniz.

DURSUN
SEYİS

dursunseyis@hotmail.com

KAYIT DIŞI
EKONOMİ

Konya’nın Ereğli ilçesinde 
tartıştığı eşini, piknik tüpüyle 
başına vurarak öldüren zanlı 
tutuklandı.

Jandarma ekipleri tarafından 
eşi Ayşe Ö’yü (39) öldürdüğü 
iddiasıyla dün gözaltına alınan 

Mustafa Ö’nün (40) jandarma-
daki işlemleri tamamlandı.

Adliyeye sevk edilen zanlı 
Mustafa Ö. çıkarıldığı nöbetçi 
sulh ceza hakimliğince tutuklan-
dı.

Öte yandan, Mustafa Ö’nün, 

Niğde’de İngilizce öğretmeni 
olarak görev yaptığı öğrenildi.

Acıkuyu Mahallesi’ndeki ev-
lerinde 27 Kasım’da Mustafa Ö, 
tartıştığı eşi Ayşe Ö’yü başına 
piknik tüpüyle vurarak öldür-
müştü.

Konya’nın Ereğli ilçesindeki 
bir AVM’de eli yürüyen mer-
divene sıkışan ve 2 parmağı 
kopan 2 yaşındaki çocuk, 
Necmettin Erbakan Üniver-
sitesi (NEÜ) Tıp Fakültesi 
Hastanesi’nde ameliyat edildi. 
Plastik Rekonstrüktif ve Este-
tik Cerrahi Ana Bilim Dalı Öğ-

retim Üyesi Prof. Dr. Mehmet 
Dadacı, gazetecilere yaptığı 
açıklamada, hastanın cumar-
tesi akşamı 22.30’da hastane-
ye başvurduğunu söyledi.

Prof. Dr. Dadacı, yaklaşık 9 
saat süren ameliyat sonrası 
çocuğun iki parmağını diktik-
lerini belirterek, “Parmaklar-

dan ikisi tamamen kopmuştu. 
Diğer iki parmağı da ufak bir 
bağlantıyla duruyordu. Mikro-
cerrahi yöntemleri kullanarak 
parmakları diktik. Şimdi servis-
te, takibimizde. Yaşı çok ufak 
olduğu için mikrocerrahi daha 
zor. Servisimizde takip ediyo-
ruz.  HABER MERKEZİ

Konya’da bir 
AVM’de eli yü-
rüyen merdive-
ne sıkışan ve 2 
parmağı kopan 
2 yaşındaki ço-
cuk, Necmettin 
Erbakan Üni-

versitesi (NEÜ) 
Tıp Fakültesi 

Hastanesi’nde 
ameliyat edildi.

Yürüyen merdiven 
2 yaşındaki çocuğun 
2 parmağını kopardı! 

Türkiye 
İstatistik Ku-
rumu (TÜİK) 

Kasım ayı 
enflasyon 
verilerini 
açıkladı. 

Enflasyon 
kasımda 

aylık bazda 
yüzde 3,28 

olurken, 
yıllık bazda 

yüzde 61,98 
olarak ger-

çekleşti.

Konya’nın tartıştığı eşi-
ni, başına vurarak öldüren 
zanlı hakkında ilk karar 
verildi. Konya’da tartıştığı 
eşini öldürdü! İngilizce öğ-
retmeni tutuklandı

Yaklaşık bir aydan fazla bir zamandır devam eden İsrail- Filis-
tin savaşında gececi bir ateşkesten sonra, yeniden .başlayan sa-
vaşta İsrail tüm dünyanın gözü önünde  katliamını, çocuk, yaşlı 
demeden sürdürmektedir.

Ağır bombardıman altındaki 
<Gazze ve Filistin’de bunların 
yanı sıra  bazı hastane, camiler-
de ateş altında tutuluyor. Edinilen 

bilgilere göre   Filistinde  can 
kaybının yaklaşık 20’e ulaştığı 
belirtilmektedir.
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“İlçelerimiz OSB’lerle yatırım üssü 
haline gelecek”

Vali Özkan, “Türkiye’de yaşanan 
depremlerden sonra Konya bölgesine 
yönelen yatırım taleplerinin en iyi şekil-
de değerlendirilmesi için şehir merke-
zinin yanı sıra ilçelerimiz de de yatırım-
ların önünü açmak ve gerekli kolaylığı 
sağlamak için her türlü imkanı seferber 
ettik. Sarayönü ilçemizdeki OSB buna 
en iyi örnektir. Yıllarca süren çalışmala-
rı 1 yıl gibi kısa bir sürede tamamladık. 
Kısa zamanda diğer ilçelerimizde de 
aynı çalışmalarını yapıp sonuçlandır-
ma niyetindeyiz. Yatırımların ilçemizde 
yayılması, her bakımdan istihdam, 
üretim başta olmak üzere çok faydalar 
sağlayacaktır. İlçelerimiz de OSB’lerle 
yatırım üssü haline gelecek” dedi.

10 yıllarca bitmeyen OSB kurulum 
işlemleri kısa zamanda sonlandırıldı

Vali Vahdettin Özkan, Sarayönü 
OSB’nin kuruluş aşamasında; bürokra-
tik yoğunluğun zaman kaybına neden 
olmaması, sorunların hızlı ve etkin 
çözümü için ilgili tüm kamu kurum ve 
kuruluşlarına ödevler verilerek, sürecin 
sağlıklı bir şekilde takibinin sağlandığı-
nı ifade etti. Özkan, bölge ekonomisine 
can katacak Sarayönü OSB’nin uzun 
zaman alacak kuruluş aşamaları iyi bir 
inceleme, izleme, değerlendirme, plan-
lama, sağlıklı koordinasyon, kamu ku-
rum kuruluşlarının, paydaş kurumların 
katkısı ve katılımı ile etkin çalışmalar 
sayesinde kısa sürede sonlandırıldığını 
kaydetti.

“OSB’nin kurulması ile ilçede işsiz 
kalmayacak”

Gelişmiş her OSB’nin, kalkınmış yö-
releri işaret ettiğini belirten Vali Özkan, 
“Kuruluşundan sonra ilçe merkezi nü-
fusunda OSB’nin sağladığı istihdama 
bağlı olarak artışın gerçekleşeceği, ilçe 
merkezinde nüfusa bağlı konut talebin-
de artışın olacağı, bölgede genel ola-
rak gelir ve refah düzeyinde ilerlemenin 
olacağı öngörülmektedir. Başarılı bir 
OSB uygulaması olan Sarayönü OSB, 
yerel düzeyde kalkınmaya oldukça 
önemli bir katkı sağlayacak, OSB’nin 
kurulması ile ilçede işsiz kalmayacak. 
OSB’lerin, kuruluş ve daha sonraki 
yapılanma süreçlerine bakıldığında, 
yatırımların hareketlenmesinde, istih-
dam imkanlarının artırılmasında, yerel 
ve bölgesel kalkınmanın sağlanmasın-
da, düzenli sanayileşme ve kentleşme-
ye geçilmesinde, çok önemli görevler 
üstlenmektedir” dedi.

“Türkiye’nin 363. OSB’si Konya’ya 
kuruldu”

Sanayi ve Teknoloji Bakanlığı’nın 
onayıyla tüzel kişilik kazanan Sarayönü 
OSB’nin, şehir ve ülke ekonomisine 
büyük katkı sunacağını vurgulayan Vali 
Özkan, “Konya’nın 11. organize sanayi 
bölgesi olarak kayıtlara geçen Sarayö-
nü OSB’de 207 hektarlık alanda, 119 
parselde yapılacak yatırımlarla sağla-
nacak istihdam yanı sıra üretim ve ih-
racat anlamında da şehrimize ve bölge 
ekonomisine ciddi katma değer sağla-
yacaktır. Öte yandan, Sarayönü OSB, 
genişleme bölgeleri de ele alındığında 
350 hektarlık bir kapasiteye sahiptir. 

Bu da ilerleyen dönemlerde bir cazibe 
merkezi haline gelmesi beklenen ilçe 
için, oldukça önemli bir kazanımdır” 
şeklinde konuştu.

“Toplam 119 sanayi parseli hazırlan-
dı”

Vali Vahdettin Özkan, Sarayönü OS-
B’de en küçük sanayi parselinin 5 bin 
metrekare, en büyük sanayi parselinin 
ise 35 bin metrekare ölçeğinde olduğu-
nu ifade ederek, “Çeşitli büyüklüklerde 
toplam 119 sanayi parseli bulunmak-
tadır. Tarım, hayvancılık ve sanayinin 
merkezi ekonomik kalkınmanın ve kü-
resel rekabetinin her geçen gün artan 
ivmesine büyük bir katkı da Sarayönü 
ilçemizde faaliyet gösterecek OSB’nin 
yatırımları almaya başlamasıyla sağ-
lanacak. Valiliğin koordineli bir şekilde 
izleyerek takip ettiği süreçte; Sarayönü 
İlçe Belediye Başkanı Nafiz Solak, mü-
teşebbis heyet ve ilçe belediye ekibinin 
uzun yıllardır yürüttüğü öz verili çalış-
malar, Sarayönü ilçemizde bir OSB 
kurulumunun tescillemesiyle taçlanmış 
oldu. Sarayönü OSB, yatırım teşvik 
sisteminde 4. bölge teşvik ve destek 
unsurlarından yararlanabilmektedir. 
Bu da ilçede yatırım yapmayı düşünen 
yerli ve yabancı yatırımcılar için birçok 
avantaj ve fırsatı beraberinde getirir-
ken; yatırım iştahını da olumlu yönde 
etkilemektedir” ifadelerini kullandı.

“İlçede yapılan en büyük hizmet ve 
istihdam noktası olacak”

Vali Özkan şöyle devam etti: “Oto-
motiv endüstrisi, tarım makinesi ve 
ekipmanları üretiminde ve ihracatında 
Türkiye’nin gelişmiş şehirlerinden biri 
olan Konya’da sanayi yatırımları hızla 
devam ederken, Sarayönü OSB ham-
lesi ilçede yapılan en büyük hizmet ve 
istihdam noktası olacak, ilçe ve bölge 
ekonomisine sunacağı katma değerin 
yanında yatırımcılarına sunduğu hiz-
metin kalitesi ve nitelikli alt yapısı ile 
de Türkiye’ye örnek olacak. Sarayönü 
OSB, aktif olarak faaliyete geçmeden 
bile, Konya hinterlandında kalması, ya-
tırım teşvik sisteminde 4. bölge olması, 
demiryolu erişime açık olması, Ankara 
ve İstanbul karayoluna ulaşımın kolay 
olması gibi avantajlarıyla oldukça fazla 
talep görmektedir. Sarayönü OSB ya-
tırımcılardan aldığı başvuru taleplerine 
göre satış ve tahsisle ilgili bir strateji 
belirleyecektir.”

“Sarayönü OSB, Konya’nın üretimi-
ne güç katacak”

Konya Valisi Vahdettin Özkan, 
Sarayönü OSB’nin bölgedeki sanayi 
üretiminin gelişmesinde kritik bir mis-
yon üstlenmesinin düşünüldüğünü 
kaydederek, “Sarayönü OSB işletme 
aşamasına geçtiğinde Konya’mızın ve 
ülkemizin üretim gücüne katkı veren 
OSB’lerimizden birisi olacaktır. Bütün 
bu olumlu gelişmeler ile birlikte, işsizlik 
sorununu da bölgesel olarak çözümü 
hedeflenmekte olup, Sarayönü çevre-
sindeki ilçelerin de bu OSB’den fazla-
sıyla istifade edeceği değerlendirilmek-
tedir” diye konuştu.

????

Oldukça verimli geçen görüşmede 
Bestil, Konuk’un engin tecrübelerin-
den istifade etmek istediklerini ifade 
etti. Tarıma gönül veren ve tarım 
sevdalısı insanlara ülkemizin çok 
ihtiyacının olduğunu belirten Konuk’u, 
Kompader’in yapmış olduğu çalış-
malar hakkında bilgilendiren Bestil, 
çiftçilerden ve vatandaşlardan  gelen 
talepler noktasında aktif olarak hem 
tarımda hemde siyasette görmek iste-
diklerini Konuk”a iletti. Recep Konuk 
gibi lider insanların bilgi birikimlerin-
den yararlanılması gerektiğini dile 
getiren Bestil, Sayın Recep Konuk’u 
Konyalı hemşerilerimizin de Belediye 
başkanımız olarakta görmek istedik-
lerini dile getirdi. Konya’nın tarım ve 

sanayileşmede merkez üstü olması, 
lojistik entegrasyonunun tamamlana-
rak Konya’nın katma değerinin artma-
sının ancak Recep Konuk gibi ufku 
geniş insanlar tarafından başarılabi-
leceğinie vurgu yapan Bestil, bölge 
tarımının hak ettiği yerlere gelebilme-
si ve şehrin marka değerinin artması 
için böyle lider ruhlu insanlara ihtiya-
cın olduğunu söyledi. Tarımda Avrupa 
norm düzeyini yakalamış illerin başın-
da gelen Konya’nın da herkesin gittiği 
yollardan gitmeyip farklı yollardan 
giden ve buralarda iz bırakan liderlere 
ihtiyaç olduğunu belirten Konpader 
Başkanı misafirperverligi için  Recep 
Konuk’a teşekkür etti. NAZLIGÜL 
ÇİÇEKÖZÜ

  Bir süredir  Rahatsız olduğum, me-
sanede  kitle oluşması üzerinde  teş-
his ve  başarılı  operasyonla  sağlığı-
ma kavuşturan; Selçuk Üniversitesi 
Tıp Fakültelisi Üroloji bölüm başkanı;
Prof. Dr.SERDAR GÖKTAŞ’a   
başta olmak üzere,
Asistanlarına, Servis Hemşirelerine,
Hastane görevlilerine, eşime, kızımı 

yalnız bırakmayan yiyenim Seda Dağ-
lıya

AÇIK TEŞEKKÜR EDİYORUM
Gazeteci : DURSUN SEYİS

AÇIK
TEŞEKKÜR

Tarıma Gönül veren 
Mülki idareciler Çumralı 

çiftçilerle buluştu.

Vali Özkan: Türkiye’nin
363. OSB’si Konya’ya  kuruldu
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RECEP KONUK’A 
TEŞEKKÜR

Yalan söyleyen 
işçi tazminatsız 

kovuldu
Yargıtay, işe alım sürecinde işverene yalan 

söyleyen işçinin ahlak ve iyi niyet kurallarına 
uygun davranmadığına hükmetti. Yüksek Mah-
keme, işe başlarken ’askerliğimi yaptım’ deme-
sine rağmen vatani görevini yerine getirmediği 
ortaya çıkan işçinin tazminat hak edemeyece-
ğine karar verdi.

Askerlik belgesinde 
sahtecilik yaptığı iddia-
sıyla kovulan işçi, soluğu 
İş Mahkemesi’nde aldı. 
Davacı işçi, feshin geçer-
sizliğini, kıdem ve ihbar 
tazminatı ile bir kısım işçilik 
alacaklarının davalıdan 
tahsiline karar verilmesini 
talep etti. Davalı avukatı, 
kurumun işe alım şartların-
dan birinin erkek çalışanlar 
için askerlik görevini ifa 
edilmiş olması gerektiğini, 
davacının işe alım süre-
cinde askerlik görevini ifa 
ettiğine dair belge istenme-
sine karşın sunulmadığını 
ancak beyanına güvenerek 
işe alındığını hatırlattı.

Davacının ek sefer 
görev emrine çağrıldığını 
belirterek işten ayrıldığını, 
akabinde yapılan araştır-

ma sonucunda davacının 
askerlik görevini ifa etme-
diğinin ve ek seferberlik 
emrine ilişkin olarak verdiği 
belgenin gerçek olmadığı-
nın anlaşıldığını, davacının 
bu şekilde davalı işvereni 
yanılttığını bu nedenle 
davacının iş sözleşmesinin 
haklı nedenle feshedildiğini 
beyanla davanın reddini 
talep ettti. Mahkeme, topla-
nan deliller ve bilirkişi rapo-
runa dayanarak, davacının 
askerlik görevi nedeniyle 
fiilen feshinin daha önce 
tarihli olduğu gerekçesiyle 
davanın kısmen kabulü-
ne hükmetti. Karar, davalı 
vekilince temyiz edilince 
devreye Yargıtay 9. Hukuk 
Dairesi girdi.

Kısa adı Kompader olan 
Konya Pancar Üreticileri 
Derneği Başkanı Ahmet 
Bestil ve Yönetim Kurulu 
Üyeleri Konya Şeker eski 
Başkanı Recep Konuk’u 
ziyaret etti. Oldukça verimli 
geçen görüşmede Bestil, 
Konuk’un engin tecrübele-
rinden istifade etmek iste-
diklerini ifade etti. Tarıma 
gönül veren ve tarım sevda-
lısı insanlara ülkemizin çok 
ihtiyacının olduğunu belir-
ten Konuk’u, Kompader’in 
yapmış olduğu çalışmalar 
hakkında bilgilendiren Bestil, 
çiftçilerden ve vatandaşlar-
dan  gelen talepler noktasın-
da aktif olarak hem tarımda 
hemde siyasette görmek 
istediklerini Konuk”a iletti. 
Recep Konuk gibi lider in-
sanların bilgi birikimlerinden 
yararlanılması gerektiğini 
dile getiren Bestil, Sayın 
Recep Konuk’u Konyalı 
hemşerilerimizin de Belediye 

başkanımız olarakta gör-
mek istediklerini dile getirdi. 
Konya’nın tarım ve sanayi-
leşmede merkez üstü olma-
sı, lojistik entegrasyonunun 
tamamlanarak Konya’nın 
katma değerinin artmasının 
ancak Recep Konuk gibi 
ufku geniş insanlar tara-
fından başarılabileceğinie 
vurgu yapan Bestil, bölge 
tarımının hak ettiği yerlere 
gelebilmesi ve şehrin marka 
değerinin artması için böyle 
lider ruhlu insanlara ihtiyacın 
olduğunu söyledi. Tarımda 
Avrupa norm düzeyini yaka-
lamış illerin başında gelen 
Konya’nın da herkesin gittiği 
yollardan gitmeyip farklı 
yollardan giden ve buralarda 
iz bırakan liderlere ihtiyaç 
olduğunu belirten Konpader 
Başkanı misafirperverligi için  
Recep Konuk’a teşekkür etti. 
NAZLIGÜL ÇİÇEKÖZÜ

Sıtkı
ÇINAR

DİN le NAS

Ne tuhaf bir topluluk olduk. Kendimiz 
ne kadar dürüstüz ki dürüst bir yönetici 
isteriz. Kendimiz ne kadar dikkat ederiz 
acaba birinin hakkı bize geçti mi diye; 
ama hak yemeyen bir lider isteriz. Diya-
net işleri başkanlığı her Cuma binlerce 
örnekle doğru müslüman nasıl olmalı 
tasvirini yapar; hatta size asgari ücretle 
geçinebilme yol haritasını çizer Efendi-
miz döneminden örneklerle taçlandırır.  
lakin bütçesi İç İşleri bakanlığından bile 
fazla  iken bu bütçenin nerede ve nasıl 
kullandığını çoğu insanın bilmediğini dü-
şünmekle haksız mıyım acaba ! Neden 
gençler arasında deizm ateizm artar. Ne-
den evli barklı kadınlar eşlerini yuvalarını 
terk eder? Neden çocuklar anne baba-
larını beğenmez oldular? Bu ve benzeri 
olayların DİN tarafı yok mudur?Bütçe mi 
yetmez yoksa gönül mü ?

Din bir kısım tarafından da sadece  
şeyhin sopasını tutmak daha modelli bir 
araca binmesinimi sağlamakmıdır?

Gecen haftalarda 2024 bütcesi ha-
zırlandı. Kamuoyu ile paylaşıldı. Bura-
da size tek tek bunlardan bahsedecek 
değilim lakin bir kaleme dikkatlerinizi 
çekmek istiyorum devlet gider olarak  11 
Trilyon seksendokuzmilyar türk lirası ön-
görmektedir. 2,5 Trılyon personel gideri 
1.25 trilyon faiz gideri sıkı durun şimdi 
4.2 trilyon ise sosyal güvenlik kısmına 
yapılacak harcama ve bu sosyal gider 
kapsamında 2,56 trilyon sosyal yardımla-
ra ayrılmış durumda anlatmak istediğim 
bu rakamlarla sosyal yardıma muhtaç 
insan sayısının nerelere geldiğidir.

İnsanlar fakirleştikçe iktidara daha sıkı 
sarılıyor. Çünkü muhalefet ile aç kala-
caklarını sanıyor. Ekmeksiz kalır lakin 
vatansız kalamayız diyen sesler artan 
kiralardan geçim zorluğundan aldığı 
maaşın yetmemesinden bahsediyor.50 
nin üzerinde banka faizlerinin olduğu bir 
toplumda kimler ne üretebilecek ürettiğini 
nasıl satabilecek? Nas politikası diye 
diye NAS ın tam ortasına koymadınız mı 
bu milleti? Lokmalar bozuluyor, hassasi-
yetler eriyor insanlar faize kılıflar buluyor. 
Nas dan kasıt bu mu olmalıydı? PARA 
güçlüydü lakin şimdi daha güçlü oldu   

Aristonun kitabından bir bölüm ile 
bitireyim ‘’Hiero’nun karısı Simonides’e 
zengin olmak mı yoksa akıllı olmak mı 
daha iyidir diye sorar. Elbetteki zengin ol-
mak baksana akıllı insanlar tüm gününü 
zenginlerin kapısında geçiriyor’’ der.

Sağlıcakla kalınız

TOKİ, Konya Seydişehir’de 
24 konutu ihale ile satacak

Kış aylarında sayaç ve 
tesisatların donma riskine karşı dikkat!

Konya Sıh-
hi Tesisat ve 
Kaloriferciler 
Odası Başkanı 
Mehmet Ünlü-
gül, kış ayları-
nın gelmesiyle 

birlikte su sayaçlarının ve tesisat-
ların donma riskine karşı vatandaş-
ları uyardı.

Donan sayaç ve su borularına 
sıcak su ve ateş ile müdahale edil-
memesi gerektiğine vurgu yapan 
Konya Sıhhi Tesisat ve Kalorifer-
ciler Odası Başkanı Mehmet Ün-
lügül, su sayaçları ve tesisatların 
donmalarına karşı alınabilecek 
önlemleri anlattı. Ünlügül, “Su te-
sisatları, iklim değişikliklerine karşı 
korunması en çok önem arz eden 
donanımlardır. Bunların en büyük 
düşmanı soğuk havalarda yaşanan 
don olayıdır. Bu nedenle havaların 
soğuduğu bu günlerde açıkta olan 

su sayaçları ve iç tesisatta yer alan 
ana kolon boruları soğuğa karşı 
yalıtımlı olmadığından suyun kulla-
nılmadığı zamanlarda donmakta-
dır. Kışın su sayacı ve borularının 
ısı yalıtım malzemeleri ile kapla-
narak korunması gerekir. Sayacın 
etrafı yalıtım, talaş veya benzeri 
materyaller ile koruma altına 
alınarak muhtemel bir problemin 
önüne geçilmelidir. Sayaç yerinin 
ayrıca temiz, aydınlık ve rüzgâr 
almayacak şekilde düzenlenmesi 
gerekmektedir. Bazı vatandaşları-

mız donan sayaç ve su boruları-
na sıcak su ve ateşle müdahale 
ederek açmaya çalışmaktadır. Bu 
da sayaçlara zarar vererek, bir 
daha kullanılamaz hale getirmekte-
dir. Donan sayaçlara kesinlikle bu 
şekilde müdahale edilmemelidir. 
Donma sonucu patlayan sayaçtan 
akan su diğer sayaçların donma-
sına da neden olmaktadır. Bu du-
rumda suyun vanadan kapatılarak 
kesilmesi ve vakit kaybetmeden 
yetkililerine başvurulması gerek-
mektedir” dedi. HABER MERKEZİ

Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği 
Bakanlığı Toplu Konut İdaresi Başkanlı-
ğı (TOKİ), Konya’nın Seydişehir ilçesinde 
bulunan 24 konutu, yüzde 25’i peşin 60 ay 
vade ile açık artırma yoluyla satışa sundu.
Konutların satışı, 7 Aralık Perşembe günü 
saat 10.00’da yapılacak.

İstekliler açık artırma için 6 Aralık Çar-
şamba günü saat 10.30’a kadar kayıtlarını 
yaptırabilecekler. HABER MERKEZİ

TOKİ, Konya Seydişehir’de 
24 konutu açık artırma ile 
satışa sundu. İhale, 7 Ara-
lık Perşembe günü saat 
10.00’da yapılacak.
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ÇEŞMELERİMİZDEN
 TATLI SU AKIYOR

Sayın Cumhurbaşkanımızın 
Başbakanlığı döneminde başlat-
tığı ve Yüz yıllık hayalimiz olan 
Mavi Tünel Projesi ile Toros dağ-
larından Akdeniz'e boşa akan su-
larımız Bağbaşı ve Bozkır Baraj-
larında tutularak Mavi Tünelden 
Konya ovasına ve Çumra'mıza 
akmaya başladı. Allah'a şükürler 
olsun. Hem tarımsal sulamada 
hem de içme suyu olarak Mavi 
Tünelden gelen memba suyunu 
kullanıyoruz. Mavi Tünel proje-
sinin son etabı olan Afşar Barajı 
tamamlandı. Afşar Barajı ile Bağ-
başı Barajı arasındaki 18 Km'lik 
Hadimi Tünelinde tünel açma 
çalışması devam ediyor. Birkaç 
sene içinde Afşar Barajından ge-
lecek olan ilave sular AHİ Kanalı 
ile Hotamış göletinde toplanacak 
ve halen sulanamayan büyük bir 
tarım arazisi de sulanabilir hale 
gelecek inşallah.

SIRÇALI MESİRE ALANIMIZ 
GÖZ DOLDURUYOR

Sırçalı mesire alanımızda 150 
bin metrekarelik düzenlemeler 
kapsamında yaklaşık 20 bin met-
rekare alanı Lavanda bahçesin-
den oluşan "Misak-ı Milli" Parkı 
olarak hazırlayıp hizmete sun-
duk. Yaklaşık 30 bin metrekarelik 
alanda pek çok meyve ağacı eke-
rek bir "Meyve Ormanı" oluştur-
duk. Badem, ceviz, alıç, dağ eriği, 
dağ armudu, hünnap, muşmula, 
vişne, kayısı. kiraz, dut ve daha 
pek çok meyve ağacı meyvelerini 

verdi. Mesire alanına gelen ziya-
retçiler bu meyvelerden tadabili-
yorlar. Yaklaşık 30 bin metreka-
relik alanı Tarım ve Hayvancılık 
Fuarı olarak düzenledik. Yaklaşık 
20 bin metrekarelik alanı Luna-
park olarak düzenledik. Yeni bi-
siklet yolları ve yürüyüş yolları-
nı hizmete sunduk. Gül bahçesi, 
gül tüneli, çocuk macera ve oyun 
alanları, kaya bahçesi gibi daha 
pek çok güzelliği de halkımızın 
hizmetine sunduk. Yeni ve mo-
dern bir restoran, yeni bir kafe, 
seyir teras, at binme tesisi, anfi 
tiyatro gibi daha birçok tesisi de 
hizmete açacağız inşallah.

SPOR KOMPLEKSİMİZ 
TAMAMLANDl

Şehir Stadyumu çevresinde 
Ağaçlandırma çalışmamızı yaptık. 
Parkımızda Oyun grupları ve fitness 
aletlerini hemşehrilerimizin hizme-
tine sunduk. Yürüyüş ve Bisiklet 
yollarımızı tamamlayarak hizmete 
sunduk. Stadyum yanında Kate ve 
Gençlik Merkezi kazandırmak için ça-
lışıyoruz.

ÇUMRA ULU CAMİMİZİ 
GENİŞLETTİK

Artan nüfus yoğunluğu ve cema-
at sayısından dolayı ihtiyacı karşılaya-
maz durumda kalan Ulu Camimizi, 
Cami Derneğimiz, hayırseverlerimiz 

ve tüm Çumralı hemşehrilerimiz 
ile birlikte aslına sadık kalarak yap-
tığımız ilave bölüm ile büyüttük ve 
güzelIeştirdik. Kadınlar ve Engelli-
ler bölümlerini de oluşturduk. İçin-
de duş yerleri, engelli bölümleri de 
bulunan yeni şadırvanımızı da hiz-
mete sunduk. Çevre düzenlemesiy-
le birlikte Ulu Camimiz uzun yıllar 
Çumra'mıza hizmet verecek ve ilçe 
merkezine yakışır güzel bir eser oldu 
emhamdülillah.

25 KM SICAK ASFALT YAPTIK
Çumra Belediyesi, Büyükşehir 

Belediyemiz ve Karayolları tarafın-
dan 3,5 yılda yaklaşık 25 Km sıcak 
asfalt çalışması tamamladık. Ayrıca 
bisiklet yolları yapıyoruz. Sıcak asfalt 
yaptığımız caddeler ve yollar şöyle; 

• Adem Yavuz Caddesi
• Menekşe Caddesi
• Kıbrıs Caddesi
• Ebulfeyz Elçibey Caddesi
• Gelincik Caddesi
• Çumra - Okçu arası Yıldırım 

Beyazıt Caddesi
• Okçu Şehit Mehmet Kefeli 

Caddesi
• Alibeyhüyüğü : Karaman yolu 

- Bozkır Bağlantı yolu
• Çumra - içeriçumra Bağlantı 

yolu
• Çatalhöyük Caddesi
• Okçu - Şeker Fabrikası Üstge-

çidi genişletilerek Sıcak asfaltla kap-
landı.

• Yıldız Sokak
• Şebboy Sokak
• Kuşkonmaz Sokak
• Şeyhşamil Sokak
• Karkın Mahallemiz ana cadde-

leri
380 BİN M2 KİLİTLİ 

PARKE YAPTIK
Büyükşehir Belediyemizin des-

tekleriyle 3,5 yıl içerisinde yaklaşık 
380 Bin m2'den fazla kilitli parke 
döşemesi gerçekleştirdik. 2023 yılı 
içerisinde 150 Bin m2 kilitli parke 
döşeme çalışması gerçekIeştirdik.

İMAR SORUNUNU ÇÖZÜYORUZ
•İmar sorununu çözdüğümüz 

mahallelerimizde 2022 yılında yak-
laşık 900 bağımsız bölümün inşaatı 
devam ediyor. 400 Bağımsız bölüm 
ise tamamlandı.

•Belediyemizin arsalarını kat kar-
şılığı ile ihale ederek 125 yeni konutu 
belediyemize kazandırdık

•TOKİ tarafından ilçemize kazan-
dırılacak olan 200 konutun kuraları 
çekildi.

•TOKİ ile Yeni iş Yerlerinin kura-
ları çekildi.

•Belediyemiz öncülüğünde koo-
peratifler kurarak dar gelirli aileleri-
mizi ev sahibi yapmayı hedefliyoruz.

Tarımsal potansiyeliyle adından 
söz ettiren ve son dönemde sana-
yileşmesiyle de önemli bir atılım 
gerçekleştiren Konya’nın Çumra 
İlçesi, Konya’nın parlayan yıldızı ko-
numunda. Çumra Belediye Başkanı 
Recep Candan’ın ortaya koyduğu 
vizyon projelerle ilçe köklü tarihin-
den güç alırken, geleceğe de emin 
adımlarla yürüyor. “Çumra'mız Ça-
talhöyük'ten günümüze tarım ve 
hayvancılığın beşiği olmuş bir ilçe” 
diyen Çumra Belediye Başkanı Re-
cep Candan, Çumra’nın geniş ve 
verimli arazileriyle tarımda merkez 
olduğunu söyledi. İlçelerinin geç-
mişiyle önemli bir yerde olduğuna 
dikkat çeken Candan, “Temelleri 
Osmanlı Devleti zamanında, hem 
Hicaz Demiryolu hem de Beyşehir 
Gölü'nün sularının ovaya akıtılması 
projeleri ile atılmıştır. Cumhuriyet 
Dönemi'nde de ilçe olmasına karar 
verilmiş ve bir şehir plancısı tara-
fından çizilen yerleşim planına göre 
kurulmuş güzel bir beldede yaşıyo-
ruz.

Son 20 yılda Çumra Şeker Fab-
rikası ve Torku Entegre Tesisleri ile 
sanayi alanında da atak yaparken 
aynı dönemde Organize Sanayi Böl-
gemiz'in de büyütülerek, 9,5 milyon 
metrekare alanda yeni yatırımcılara 
kucak açması sonucu bir sanayi 
şehri olmaya doğru emin adımlarla 
ilerliyoruz” diyor. 

EN İYİSİ İÇİN ÇALIŞIYORUZ 
Çumra’nın geleceğine dokun-

mak için çalıştıklarının altını çizen 
Başkan Candan, şunları kaydetti, 
“Bugün için bu görevi yüklenmiş ol-
manın manevi sorumluluğu altında 
tüm çalışma arkadaşlarımız, meclis 
üyelerimiz ve değerli hemşehrileri-
mizin destek ve katkılarıyla elimiz-
den gelenin en iyisini yapabilmek 
için çalışıyoruz. Bir yandan temel 
belediyecilik hizmetlerimizi im-
kanlarımız ölçüsünde en iyi şekilde 
sunmanın gayreti içinde çalışırken, 
diğer taraftan da ilçemizin imar, 
şehircilik, sanayi, ulaşım, turizm, 
eğitim ve sağlık gibi alanlarda ufku-
nu açacak bazı büyük projelerimizi 
hayata geçirmek için çabalıyoruz.”

DAHA YAŞANABİLİR BİR 
ÇUMRA İÇİN 

İlçenin dört bir yanına dokun-
mak için gayret sarfettiklerini dile 
getiren Başkan Candan, “İlçe mer-
kezimizdeki eski kamu binalarının 
yenilenmesi, bir şehir meydanı 
oluşturulması, trafik ve otopark 
sorununun çözülmesi amacıyla bir 
dönüşüm çalışması yürütüyoruz. 
Küçük sanayi sitemizi büyüterek 
yeni sanayi arsaları oluşturuyoruz. 
40 sanayi parselinden oluşan mev-
cut 1 milyon metrekare Organize 
Sanayi Bölgemize 8,5 milyon met-
rekare ilave alan daha katarak 300 
yeni sanayi tesisini ilçemize ka-
zandırabilmek için çalışıyoruz. Bu 
sayede istihdam sorununun çözü-
müne ciddi bir katkı sunacağımıza 
inanıyoruz. Organize Sanayi Böl-
gemiz başta olmak üzere en bü-
yük iki beldemiz olan İçeriçumra, 
Alibeyhüyüğü ve diğer mahalle-
lerimize de doğalgaz getirebilmek 
için ilgili kurumlar ve bakanlıklarla 
yoğun bir çalışma yürütüyoruz. Bu 
çalışmalar sonucunda İçeriçumra 

mahallemiz doğalgaza 
kavuştu. Turizmden 
daha çok yararla-
nabilmek amacıy-
la, Çatalhöyük'ün 
daha fazla tanıtıl-
ması hususunda 
Kültür ve Turizm 
Bakanlığımız ve 
Konya Büyükşe-
hir Belediye-
mizle iş 
birli-
ği 

halinde çalışıyoruz. Gençlerimizin 
eğitim, spor ve kültürel ihtiyaçlarını 
daha iyi karşılayabilmek amacıyla 
çalışmalarımız devam ediyor. İlçe-
mizi daha temiz, daha düzenli ve 
daha yaşanılabilir bir şehir yapabil-
mek için var güzümüzle çalışıyoruz. 
Merkez dışındaki mahallelerimizin 
sorunlarının çözümünü öncelikle 
ele alıyoruz” açıklaması yaptı. Baş-
kan Candan ilçede yaptıkları önemli 
çalışmalarla ilgili şu bilgileri verdi; 

ŞEHİR MERKEZİ 
DÖNÜŞÜM PROJESİ

Yeni Jandarma hizmet binası 
için TMO arsasından 5000 m2'1ik 
alanın tahsis işlemi tamamlandı. 
Yeni Hükümet binası yapımı için 
eski Askerlik Şubesi arsasının tahsis 
işlemi tamamlandı. Projesi hazır-

landı. Kızılay binasını takas yo-
luyla başka bir alana taşıma-
yı planlıyoruz. Ziraat Odası, 
PTT, Telekom ve Koski bina-
larının uygun alanlara ye-
niden yapmayı planlıyoruz. 
Mevcut Hükümet binası ve 
polis merkezi yeni binasına 

taşındıktan sonra bu alanı şe-
hir meydanı olarak düzenleyip 

yer altında 400-500 araçlık ka-
palı otopark yapmayı planlıyo-

ruz. Altınpark’ı daha büyük 
ve daha ferah bir park 
haline getirmeyi plan-
lıyoruz.
YENİ HÜKÜMET KONAĞI 

PROJEMİZ HAZIR
İlçemizde 30 yıldır 

hizmet veren mevcut 
Hükümet binamızın 
ihtiyaca cevap ve-
remez hale geldiği 
hepimizin malumu 
İçine bir asansör 
bile kurulamayacak 
şekilde dayanıksız 

yapıda ve dep-
rem yönet-

meliğine 
u y g u n 
olmadığı 
bilirkişi 

ra -

porları ile tespit edilmişti. Yaptı-
ğımız girişimler ve taleplerimiz 
sonucu İçişleri Bakanlığımız Çum-
ra'mıza yeni Hükümet Konağı ya-
pımını programına aldı. İçinde po-
lis merkezinin de yer alacağı yeni 
Hükümet binasının arsasını, eski 
askerlik şubesinin olduğu alanda 
hazırladık. Askerlik şubesinin yıkı-
mını gerçekleştirdik. Yeni Hükümet 
binamızın projesi yapıldı, ihale aşa-
masına gelindi.

CEPHE İYİLEŞTİRME 
PROJEMİZ HAZIR

Yeni ticaret merkezimizin kar-
şısındaki kapalı çarşılarımızda dış 
cephe iyileştirme çalışmasını plan-
lıyoruz. Bu sayede tüm bölgeyi mo-
dern prestijli bir çarşı merkezi hali-
ne getirmek istiyoruz.

YENİ TİCARET MERKEZİ 
KAZANDIRIYORUZ

Çumra'mızın tarımda, sanayide 
ve ticaretteki hızlı gelişimine para-
lel olarak çarşı merkezinde insan-
ların ailecek hem alışveriş yapa-
cakları hem de sosyal aktivitelere

katılabilecekleri yeni ve mo-
dern bir ticaret merkezini ilçemize 
kazandırıyoruz. İnşaatı hızla de-
vam ediyor.

ŞEHİR PARKI PROJEMİZİ 
HAZIRLADIK

Şehir Merkezi dönüşüm pro-
jesi ile birçok binanın kaldırılarak 
yeni yerlerinde hizmet vermesiyle 
birlikte mevcut Altınparkımızın 
bulunduğu alanda yeni bir Şehir 
Parkı projesi hazırladık. 

YENİ BELEDİYE BİNAMIZI
 YAPMAYI PLANLIYORUZ

Mevcut belediye binamızın çok 
eski bir yapı olması ve yetersiz 
kalmasından dolayı Şehir Merkezi 
dönüşüm projesi kapsamında yeni 
belediye binamızı yapmayı planlı-
yoruz.

SEBZE PAZARIMIZI YENİDEN 
PLANLIYORUZ

Mevut sebze pazarımızın altın-
da 2 katlı kapalı otopark olacak şe-
kilde yeni bir sebze pazarı yapmayı 
planlıyoruz.

ÇUMRA OSB
Toplam alan 9,5 milyon metre-

kare olan Çumra Organize Sanayi 
Bölgemiz her geçen gün hızla bü-
yümeye devam ediyor. Çumra OS-
B’de üretimde olan 36 firma, inşa-
at halinde 28 firma, toplam parsel 
356, toplam istihdam 1126, hedef 
istihdam 10000.

ÇUMRA'MIZ HIZLI 
TRENE KAVUŞTU

Karaman-Konya-Ankara-İstan-
bul Hızlı Trenle şehirler birbirle-
rine yaklaştı. Konya İlçelerinde 
sadece Çumra'da Çumra'mızdan 
Ankara ve İstanbul'a doğrudan 
hızlı tren ile gidip gelme imkanı-
na kavuştuk. Sayın Cumhurbaş-
kanımız Recep Tayyip Erdoğan’a 
şükranlarımızı arz ediyoruz. Tarihi 
istasyon çevresinde otopark dü-
zenleme çalışmalarımızı tamam-
landık. 

Tarımsal üretimiyle ve son dönemdeki sanayileşme atılımıyla dikkat çeken Çumra, belediyecilikte de farkını orta-
ya koyuyor. Çumra Belediye Başkanı Recep Candan, daha yaşanabilir bir Çumra için gayretle çalıştıklarını söyledi

İlçede her alanda önemli adımlar atıldığını kaydeden Başkan Candan, “İlçemizin imar, şehircilik, sanayi, ulaşım, turizm, 
eğitim ve sağlık gibi alanlarda ufkunu açacak bazı büyük projelerimizi hayata geçirmek için çabalıyoruz” diye konuştu

‘DAHA YAŞANABİLİR BİR ÇUMRA İNŞA EDİYORUZ’

DİĞER PROJELERDEN BAŞLIKLAR
İlçemizde her alanda çalışmalar yapıyoruz. Diğer çalışmalarımızla ilgili başlıkları şöyle sıralayabiliriz;

•Mahalle korulukları yapıyoruz.
•İlçemizdeki yeşil alanları artırıyoruz. 
•Kültürel ve sanatsal faaliyetlerimiz artarak sü-

rüyor.
•Mahalle konakları yapıyoruz. 
•Tarıma destek amacıyla projeler geliştiriyoruz. 
•Sıfır atık çalışmalarımız sürüyor. 

•İlçemize yeni düğün salonları kazandırdık.

•Atık aktarma merkezimiz açıldı.

•Devlet hastanemizin acil servisini genişlettik.

•Çumramıza yeni halı sahalar kazandırdık.

•Emeklilerimiz için çay bahçesi yaptık.
•İçeriçumra’ya Park Kafe yapıyoruz.

Şehir merkezinde önemli bir kentsel dönüşüm yapılıyor. Yeni Hükümet Konağı Projesi hazır. Cephe iyileştirme projesi hazır. İlçeye yeni bir ticaret merkezi kazandırılıyor. Şehir Parkı Projesi ilçeye değer katacak. Yeni belediye binası yapılması planlanıyor.

Çumra Ulu Camii genişletildi.

3,5 yılda yaklaşık 25 km sıcak asfalt çalışması yapıldı.

380 bin m2'den fazla kilitli parke döşendi.

400 km satıh kaplama yapıldı.

Atık Aktarma Merkezi açıldı. 

Çumra OSB her geçen gün büyüyor. 

Çumra Hızlı Trene kavuştu, uzaklar yakın oldu. 

Çumra’da çeşmelerden tatlı su akıyor. Sırçalı Mesire Alanı göz dolduruyor.

Spor kompleksi tamamlandı.

Çumra’nın imar sorunu çözülüyor.
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ÇEŞMELERİMİZDEN
 TATLI SU AKIYOR

Sayın Cumhurbaşkanımızın 
Başbakanlığı döneminde başlat-
tığı ve Yüz yıllık hayalimiz olan 
Mavi Tünel Projesi ile Toros dağ-
larından Akdeniz'e boşa akan su-
larımız Bağbaşı ve Bozkır Baraj-
larında tutularak Mavi Tünelden 
Konya ovasına ve Çumra'mıza 
akmaya başladı. Allah'a şükürler 
olsun. Hem tarımsal sulamada 
hem de içme suyu olarak Mavi 
Tünelden gelen memba suyunu 
kullanıyoruz. Mavi Tünel proje-
sinin son etabı olan Afşar Barajı 
tamamlandı. Afşar Barajı ile Bağ-
başı Barajı arasındaki 18 Km'lik 
Hadimi Tünelinde tünel açma 
çalışması devam ediyor. Birkaç 
sene içinde Afşar Barajından ge-
lecek olan ilave sular AHİ Kanalı 
ile Hotamış göletinde toplanacak 
ve halen sulanamayan büyük bir 
tarım arazisi de sulanabilir hale 
gelecek inşallah.

SIRÇALI MESİRE ALANIMIZ 
GÖZ DOLDURUYOR

Sırçalı mesire alanımızda 150 
bin metrekarelik düzenlemeler 
kapsamında yaklaşık 20 bin met-
rekare alanı Lavanda bahçesin-
den oluşan "Misak-ı Milli" Parkı 
olarak hazırlayıp hizmete sun-
duk. Yaklaşık 30 bin metrekarelik 
alanda pek çok meyve ağacı eke-
rek bir "Meyve Ormanı" oluştur-
duk. Badem, ceviz, alıç, dağ eriği, 
dağ armudu, hünnap, muşmula, 
vişne, kayısı. kiraz, dut ve daha 
pek çok meyve ağacı meyvelerini 

verdi. Mesire alanına gelen ziya-
retçiler bu meyvelerden tadabili-
yorlar. Yaklaşık 30 bin metreka-
relik alanı Tarım ve Hayvancılık 
Fuarı olarak düzenledik. Yaklaşık 
20 bin metrekarelik alanı Luna-
park olarak düzenledik. Yeni bi-
siklet yolları ve yürüyüş yolları-
nı hizmete sunduk. Gül bahçesi, 
gül tüneli, çocuk macera ve oyun 
alanları, kaya bahçesi gibi daha 
pek çok güzelliği de halkımızın 
hizmetine sunduk. Yeni ve mo-
dern bir restoran, yeni bir kafe, 
seyir teras, at binme tesisi, anfi 
tiyatro gibi daha birçok tesisi de 
hizmete açacağız inşallah.

SPOR KOMPLEKSİMİZ 
TAMAMLANDl

Şehir Stadyumu çevresinde 
Ağaçlandırma çalışmamızı yaptık. 
Parkımızda Oyun grupları ve fitness 
aletlerini hemşehrilerimizin hizme-
tine sunduk. Yürüyüş ve Bisiklet 
yollarımızı tamamlayarak hizmete 
sunduk. Stadyum yanında Kate ve 
Gençlik Merkezi kazandırmak için ça-
lışıyoruz.

ÇUMRA ULU CAMİMİZİ 
GENİŞLETTİK

Artan nüfus yoğunluğu ve cema-
at sayısından dolayı ihtiyacı karşılaya-
maz durumda kalan Ulu Camimizi, 
Cami Derneğimiz, hayırseverlerimiz 

ve tüm Çumralı hemşehrilerimiz 
ile birlikte aslına sadık kalarak yap-
tığımız ilave bölüm ile büyüttük ve 
güzelIeştirdik. Kadınlar ve Engelli-
ler bölümlerini de oluşturduk. İçin-
de duş yerleri, engelli bölümleri de 
bulunan yeni şadırvanımızı da hiz-
mete sunduk. Çevre düzenlemesiy-
le birlikte Ulu Camimiz uzun yıllar 
Çumra'mıza hizmet verecek ve ilçe 
merkezine yakışır güzel bir eser oldu 
emhamdülillah.

25 KM SICAK ASFALT YAPTIK
Çumra Belediyesi, Büyükşehir 

Belediyemiz ve Karayolları tarafın-
dan 3,5 yılda yaklaşık 25 Km sıcak 
asfalt çalışması tamamladık. Ayrıca 
bisiklet yolları yapıyoruz. Sıcak asfalt 
yaptığımız caddeler ve yollar şöyle; 

• Adem Yavuz Caddesi
• Menekşe Caddesi
• Kıbrıs Caddesi
• Ebulfeyz Elçibey Caddesi
• Gelincik Caddesi
• Çumra - Okçu arası Yıldırım 

Beyazıt Caddesi
• Okçu Şehit Mehmet Kefeli 

Caddesi
• Alibeyhüyüğü : Karaman yolu 

- Bozkır Bağlantı yolu
• Çumra - içeriçumra Bağlantı 

yolu
• Çatalhöyük Caddesi
• Okçu - Şeker Fabrikası Üstge-

çidi genişletilerek Sıcak asfaltla kap-
landı.

• Yıldız Sokak
• Şebboy Sokak
• Kuşkonmaz Sokak
• Şeyhşamil Sokak
• Karkın Mahallemiz ana cadde-

leri
380 BİN M2 KİLİTLİ 

PARKE YAPTIK
Büyükşehir Belediyemizin des-

tekleriyle 3,5 yıl içerisinde yaklaşık 
380 Bin m2'den fazla kilitli parke 
döşemesi gerçekleştirdik. 2023 yılı 
içerisinde 150 Bin m2 kilitli parke 
döşeme çalışması gerçekIeştirdik.

İMAR SORUNUNU ÇÖZÜYORUZ
•İmar sorununu çözdüğümüz 

mahallelerimizde 2022 yılında yak-
laşık 900 bağımsız bölümün inşaatı 
devam ediyor. 400 Bağımsız bölüm 
ise tamamlandı.

•Belediyemizin arsalarını kat kar-
şılığı ile ihale ederek 125 yeni konutu 
belediyemize kazandırdık

•TOKİ tarafından ilçemize kazan-
dırılacak olan 200 konutun kuraları 
çekildi.

•TOKİ ile Yeni iş Yerlerinin kura-
ları çekildi.

•Belediyemiz öncülüğünde koo-
peratifler kurarak dar gelirli aileleri-
mizi ev sahibi yapmayı hedefliyoruz.

Tarımsal potansiyeliyle adından 
söz ettiren ve son dönemde sana-
yileşmesiyle de önemli bir atılım 
gerçekleştiren Konya’nın Çumra 
İlçesi, Konya’nın parlayan yıldızı ko-
numunda. Çumra Belediye Başkanı 
Recep Candan’ın ortaya koyduğu 
vizyon projelerle ilçe köklü tarihin-
den güç alırken, geleceğe de emin 
adımlarla yürüyor. “Çumra'mız Ça-
talhöyük'ten günümüze tarım ve 
hayvancılığın beşiği olmuş bir ilçe” 
diyen Çumra Belediye Başkanı Re-
cep Candan, Çumra’nın geniş ve 
verimli arazileriyle tarımda merkez 
olduğunu söyledi. İlçelerinin geç-
mişiyle önemli bir yerde olduğuna 
dikkat çeken Candan, “Temelleri 
Osmanlı Devleti zamanında, hem 
Hicaz Demiryolu hem de Beyşehir 
Gölü'nün sularının ovaya akıtılması 
projeleri ile atılmıştır. Cumhuriyet 
Dönemi'nde de ilçe olmasına karar 
verilmiş ve bir şehir plancısı tara-
fından çizilen yerleşim planına göre 
kurulmuş güzel bir beldede yaşıyo-
ruz.

Son 20 yılda Çumra Şeker Fab-
rikası ve Torku Entegre Tesisleri ile 
sanayi alanında da atak yaparken 
aynı dönemde Organize Sanayi Böl-
gemiz'in de büyütülerek, 9,5 milyon 
metrekare alanda yeni yatırımcılara 
kucak açması sonucu bir sanayi 
şehri olmaya doğru emin adımlarla 
ilerliyoruz” diyor. 

EN İYİSİ İÇİN ÇALIŞIYORUZ 
Çumra’nın geleceğine dokun-

mak için çalıştıklarının altını çizen 
Başkan Candan, şunları kaydetti, 
“Bugün için bu görevi yüklenmiş ol-
manın manevi sorumluluğu altında 
tüm çalışma arkadaşlarımız, meclis 
üyelerimiz ve değerli hemşehrileri-
mizin destek ve katkılarıyla elimiz-
den gelenin en iyisini yapabilmek 
için çalışıyoruz. Bir yandan temel 
belediyecilik hizmetlerimizi im-
kanlarımız ölçüsünde en iyi şekilde 
sunmanın gayreti içinde çalışırken, 
diğer taraftan da ilçemizin imar, 
şehircilik, sanayi, ulaşım, turizm, 
eğitim ve sağlık gibi alanlarda ufku-
nu açacak bazı büyük projelerimizi 
hayata geçirmek için çabalıyoruz.”

DAHA YAŞANABİLİR BİR 
ÇUMRA İÇİN 

İlçenin dört bir yanına dokun-
mak için gayret sarfettiklerini dile 
getiren Başkan Candan, “İlçe mer-
kezimizdeki eski kamu binalarının 
yenilenmesi, bir şehir meydanı 
oluşturulması, trafik ve otopark 
sorununun çözülmesi amacıyla bir 
dönüşüm çalışması yürütüyoruz. 
Küçük sanayi sitemizi büyüterek 
yeni sanayi arsaları oluşturuyoruz. 
40 sanayi parselinden oluşan mev-
cut 1 milyon metrekare Organize 
Sanayi Bölgemize 8,5 milyon met-
rekare ilave alan daha katarak 300 
yeni sanayi tesisini ilçemize ka-
zandırabilmek için çalışıyoruz. Bu 
sayede istihdam sorununun çözü-
müne ciddi bir katkı sunacağımıza 
inanıyoruz. Organize Sanayi Böl-
gemiz başta olmak üzere en bü-
yük iki beldemiz olan İçeriçumra, 
Alibeyhüyüğü ve diğer mahalle-
lerimize de doğalgaz getirebilmek 
için ilgili kurumlar ve bakanlıklarla 
yoğun bir çalışma yürütüyoruz. Bu 
çalışmalar sonucunda İçeriçumra 

mahallemiz doğalgaza 
kavuştu. Turizmden 
daha çok yararla-
nabilmek amacıy-
la, Çatalhöyük'ün 
daha fazla tanıtıl-
ması hususunda 
Kültür ve Turizm 
Bakanlığımız ve 
Konya Büyükşe-
hir Belediye-
mizle iş 
birli-
ği 

halinde çalışıyoruz. Gençlerimizin 
eğitim, spor ve kültürel ihtiyaçlarını 
daha iyi karşılayabilmek amacıyla 
çalışmalarımız devam ediyor. İlçe-
mizi daha temiz, daha düzenli ve 
daha yaşanılabilir bir şehir yapabil-
mek için var güzümüzle çalışıyoruz. 
Merkez dışındaki mahallelerimizin 
sorunlarının çözümünü öncelikle 
ele alıyoruz” açıklaması yaptı. Baş-
kan Candan ilçede yaptıkları önemli 
çalışmalarla ilgili şu bilgileri verdi; 

ŞEHİR MERKEZİ 
DÖNÜŞÜM PROJESİ

Yeni Jandarma hizmet binası 
için TMO arsasından 5000 m2'1ik 
alanın tahsis işlemi tamamlandı. 
Yeni Hükümet binası yapımı için 
eski Askerlik Şubesi arsasının tahsis 
işlemi tamamlandı. Projesi hazır-

landı. Kızılay binasını takas yo-
luyla başka bir alana taşıma-
yı planlıyoruz. Ziraat Odası, 
PTT, Telekom ve Koski bina-
larının uygun alanlara ye-
niden yapmayı planlıyoruz. 
Mevcut Hükümet binası ve 
polis merkezi yeni binasına 

taşındıktan sonra bu alanı şe-
hir meydanı olarak düzenleyip 

yer altında 400-500 araçlık ka-
palı otopark yapmayı planlıyo-

ruz. Altınpark’ı daha büyük 
ve daha ferah bir park 
haline getirmeyi plan-
lıyoruz.
YENİ HÜKÜMET KONAĞI 

PROJEMİZ HAZIR
İlçemizde 30 yıldır 

hizmet veren mevcut 
Hükümet binamızın 
ihtiyaca cevap ve-
remez hale geldiği 
hepimizin malumu 
İçine bir asansör 
bile kurulamayacak 
şekilde dayanıksız 

yapıda ve dep-
rem yönet-

meliğine 
u y g u n 
olmadığı 
bilirkişi 

ra -

porları ile tespit edilmişti. Yaptı-
ğımız girişimler ve taleplerimiz 
sonucu İçişleri Bakanlığımız Çum-
ra'mıza yeni Hükümet Konağı ya-
pımını programına aldı. İçinde po-
lis merkezinin de yer alacağı yeni 
Hükümet binasının arsasını, eski 
askerlik şubesinin olduğu alanda 
hazırladık. Askerlik şubesinin yıkı-
mını gerçekleştirdik. Yeni Hükümet 
binamızın projesi yapıldı, ihale aşa-
masına gelindi.

CEPHE İYİLEŞTİRME 
PROJEMİZ HAZIR

Yeni ticaret merkezimizin kar-
şısındaki kapalı çarşılarımızda dış 
cephe iyileştirme çalışmasını plan-
lıyoruz. Bu sayede tüm bölgeyi mo-
dern prestijli bir çarşı merkezi hali-
ne getirmek istiyoruz.

YENİ TİCARET MERKEZİ 
KAZANDIRIYORUZ

Çumra'mızın tarımda, sanayide 
ve ticaretteki hızlı gelişimine para-
lel olarak çarşı merkezinde insan-
ların ailecek hem alışveriş yapa-
cakları hem de sosyal aktivitelere

katılabilecekleri yeni ve mo-
dern bir ticaret merkezini ilçemize 
kazandırıyoruz. İnşaatı hızla de-
vam ediyor.

ŞEHİR PARKI PROJEMİZİ 
HAZIRLADIK

Şehir Merkezi dönüşüm pro-
jesi ile birçok binanın kaldırılarak 
yeni yerlerinde hizmet vermesiyle 
birlikte mevcut Altınparkımızın 
bulunduğu alanda yeni bir Şehir 
Parkı projesi hazırladık. 

YENİ BELEDİYE BİNAMIZI
 YAPMAYI PLANLIYORUZ

Mevcut belediye binamızın çok 
eski bir yapı olması ve yetersiz 
kalmasından dolayı Şehir Merkezi 
dönüşüm projesi kapsamında yeni 
belediye binamızı yapmayı planlı-
yoruz.

SEBZE PAZARIMIZI YENİDEN 
PLANLIYORUZ

Mevut sebze pazarımızın altın-
da 2 katlı kapalı otopark olacak şe-
kilde yeni bir sebze pazarı yapmayı 
planlıyoruz.

ÇUMRA OSB
Toplam alan 9,5 milyon metre-

kare olan Çumra Organize Sanayi 
Bölgemiz her geçen gün hızla bü-
yümeye devam ediyor. Çumra OS-
B’de üretimde olan 36 firma, inşa-
at halinde 28 firma, toplam parsel 
356, toplam istihdam 1126, hedef 
istihdam 10000.

ÇUMRA'MIZ HIZLI 
TRENE KAVUŞTU

Karaman-Konya-Ankara-İstan-
bul Hızlı Trenle şehirler birbirle-
rine yaklaştı. Konya İlçelerinde 
sadece Çumra'da Çumra'mızdan 
Ankara ve İstanbul'a doğrudan 
hızlı tren ile gidip gelme imkanı-
na kavuştuk. Sayın Cumhurbaş-
kanımız Recep Tayyip Erdoğan’a 
şükranlarımızı arz ediyoruz. Tarihi 
istasyon çevresinde otopark dü-
zenleme çalışmalarımızı tamam-
landık. 

Tarımsal üretimiyle ve son dönemdeki sanayileşme atılımıyla dikkat çeken Çumra, belediyecilikte de farkını orta-
ya koyuyor. Çumra Belediye Başkanı Recep Candan, daha yaşanabilir bir Çumra için gayretle çalıştıklarını söyledi

İlçede her alanda önemli adımlar atıldığını kaydeden Başkan Candan, “İlçemizin imar, şehircilik, sanayi, ulaşım, turizm, 
eğitim ve sağlık gibi alanlarda ufkunu açacak bazı büyük projelerimizi hayata geçirmek için çabalıyoruz” diye konuştu

‘DAHA YAŞANABİLİR BİR ÇUMRA İNŞA EDİYORUZ’

DİĞER PROJELERDEN BAŞLIKLAR
İlçemizde her alanda çalışmalar yapıyoruz. Diğer çalışmalarımızla ilgili başlıkları şöyle sıralayabiliriz;

•Mahalle korulukları yapıyoruz.
•İlçemizdeki yeşil alanları artırıyoruz. 
•Kültürel ve sanatsal faaliyetlerimiz artarak sü-

rüyor.
•Mahalle konakları yapıyoruz. 
•Tarıma destek amacıyla projeler geliştiriyoruz. 
•Sıfır atık çalışmalarımız sürüyor. 

•İlçemize yeni düğün salonları kazandırdık.

•Atık aktarma merkezimiz açıldı.

•Devlet hastanemizin acil servisini genişlettik.

•Çumramıza yeni halı sahalar kazandırdık.

•Emeklilerimiz için çay bahçesi yaptık.
•İçeriçumra’ya Park Kafe yapıyoruz.

Şehir merkezinde önemli bir kentsel dönüşüm yapılıyor. Yeni Hükümet Konağı Projesi hazır. Cephe iyileştirme projesi hazır. İlçeye yeni bir ticaret merkezi kazandırılıyor. Şehir Parkı Projesi ilçeye değer katacak. Yeni belediye binası yapılması planlanıyor.

Çumra Ulu Camii genişletildi.

3,5 yılda yaklaşık 25 km sıcak asfalt çalışması yapıldı.

380 bin m2'den fazla kilitli parke döşendi.

400 km satıh kaplama yapıldı.

Atık Aktarma Merkezi açıldı. 

Çumra OSB her geçen gün büyüyor. 

Çumra Hızlı Trene kavuştu, uzaklar yakın oldu. 

Çumra’da çeşmelerden tatlı su akıyor. Sırçalı Mesire Alanı göz dolduruyor.

Spor kompleksi tamamlandı.

Çumra’nın imar sorunu çözülüyor.



Ereğli Belediye 
Başkanı Hüseyin Op-
rukçu Yeni Haber’e 
özel açıklamalarda 
bulundu. Adaylık sü-
recinden Ereğli’nin il 
olma girişimine kadar 
pek çok konuda bilgi 
veren Oprukçu, Kon-
ya Büyükşehir Be-
lediye Başkanı Uğur 
İbrahim Altay ve MHP 
Konya İl Başkanlığı 
ile arasındaki ilişkiyi 
de değerlendirdi.

Tüketici kandırılıyor! 
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YEREL SEÇİM TAKVİMİ RESMİ 
GAZETE’DE YAYIMLANDI

31 Mart 2024 tarihinde yapılacak olan 
Mahalli İdareler Genel Seçimlerine iliş-
kin seçim takvimi Resmi Gazete’de ya-
yımlandı. Seçim takviminin başlangıç 
tarihi 1 Ocak 2024 olarak belirlendi.

Yılın ilk 
11 ayında 

Halk TV, 
FOX, TELE 

1, Habertürk, 
Flash Haber, 

KRT ve 
TV5’e toplam 

49 yaptırım 
uygulandı. 

Verilen ceza 
tutarı tam 
22 milyon 

lirayı geçti. 
CHP’li Utku 

Çakırözer 
“Böyle ceza 
gerekçeleri 
olur mu?” 

dedi.

31 Mart 2024 tarihinde yapı-
lacak olan Mahalli İdareler Genel 
Seçimlerine ilişkin “Seçim Takvi-
mi” Resmi Gazete’de yayımlandı. 
Yüksek Seçim Kurulu (YSK) Ka-
rarına göre seçim takviminin baş-
langıç tarihi 1 Ocak 2024 olarak 
belirlendi. Seçim takvimine göre; 
seçime katılacak siyasi partiler, 2 
Ocak günü YSK tarafından ilan 
edilecek. Siyasi partilerin oy pu-
sulasındaki yeri 27 Ocak tarihinde 
YSK tarafından yapılacak kurayla 
belli olacak.

Siyasi partiler, il ve ilçe beledi-
yeleri başkan adayları ile belediye 
meclis üyeliği ve il genel meclis 
üyelikleri listelerini (bağımsız aday 
olacak kişiler de başvurularını) 20 
Şubat saat 17.00’ye kadar teslim 
edecek. Seçim propagandası ve 
yasakları 21 Mart tarihinde baş-
layacak. Ayrıca seçim propagan-
dasının sonu 30 Mart saat 18.00, 
seçim yasaklarının sonu ise 31 
Mart saat 23.59 olarak belirlendi.

RTÜK muhalif medyaya 
ceza yağdırdı. 7 kanala 22 
milyon liradan fazla ceza

CHP Eskişehir Milletve-
kili Utku Çakırözer, TBMM 
Genel Kurulu’nda RTÜK’ün 

Ocak ve Kasım aylarını 
kapsayan 11 aylık ceza 
karnesini duyurdu.

Sputnik Türkiye irtibat 
bürosunda grevdeki basın 
emekçilerinin dumuruna 

da dikkat çeken Çakırözer, 

“Sputnik’te 24 basın emek-

çisi seslerini duyurmaya 

çalışıyor” dedi.

Yok yılı olması 
sebebiyle fiyatı 
yükselen zeytinya-
ğında üreticilerden 
uyarı geldi. Aydın 
Ticaret Borsası 
Başkanı Fevzi 
Çondur, “Tariş’in 
alım fiyatını işaret 
ederek 290 liranın 
altında zeytinyağı 
görürsek o yağdan 
şüphelenin. Çok 
fiyat farkı varsa 
dolandırılıyorsu-

nuzdur” derken, 
Akhisar Ticaret 
Borsası Başkanı 
Alper Alhat da 
“Fiyat konusunda 
gerçekçi olmayan 
söylemler var. Şu 
an ticaret 220 lira 
seviyesinde ger-
çekleşiyor. Fiyatla-
rın hızla artacağı 
haberleri gerçek-
leri yansıtmıyor. 
Zaten talep düşük” 
şeklinde konuştu.

TÜRKİYE’NİN 
EN BÜYÜK KÖPRÜSÜ

Nazlı Ilıcak’a 2 yıl 
6 ay hapis cezası

Konya-Hadim-Taş-
kent-Alanya güzergahında 
yapılan ve geçtiğimiz yıl 
26 Kasım’da açılışı ger-
çekleştirilen Eğiste Hadimi 
Viyadüğü, Akdeniz ve İç 
Anadolu’yu birbirine bağlı-
yor. Konya’dan Alanya ve 
Antalya’ya gitmek isteyen-
lerin tercih ettiği Alanya 
Kuşyuvası yolu güzerga-
hında yapılması planlanan 
10 tünel yer alıyordu. Söz 

konusu tünellerden birinin 
daha hizmete açılmasının 
ardından Konya-Antalya 
arası 2 saat 15 dakikaya 
düşmüş oldu. Eğiste Hadi-
mi Viyadüğü, yükseklikleri 
42 ile 166 metre arasında 
değişen 8 adet orta ve 
2 adet kenar ayakları ile 
kendi alanında ülkemizin 
en büyük köprüsü.  Haber 
merkez

Yazdığı bir yazı nede-
niyle yargılanan gazeteci 
Nazlı Ilıcak, “iftira” suçun-
dan 2 yıl 6 ay hapis cezası 
aldı. Ilıcak, cezanın istinaf-

ta onanmasının ardından 
bugün cezaevine girdi.

Ilıcak, cezanın onan-
masının ardından avukatı 
Kemal Ertuğ Derin’le bir-
likte bugün Hendek Kadın 
Açık Ceza İnfaz Kurumu’na 
gitti. Ancak Ilıcak’a “casus-
luk” suçundan aldığı ceza 
nedeniyle denetimli ser-
bestliği bulunduğu için açık 
cezaevinde kalamayacağı 
bildirildi. Bunun üzerine 
Ilıcak, Sakarya 1 No’lu Ce-
zaevi’ne teslim oldu.

Görev dönemi boyunca Ereğ-
li’de vatandaşa pek çok hizmet 
sunduklarını söyleyen Hüseyin 
Oprukçu, “Belediyeye ait arsa 
üzerine yapılmış 1 sağlık oca-
ğını açtık. Takriben 20 tane 
Aile Sağlığı Merkezi ve 112 Acil 
Sağlık İstasyonunun kurulması-
na vesile olduk. Hizmetlerimize 
devam ediyoruz. Aşevlerinin 
restorasyonu devam ediyor. 
Korkut Ata Sosyal Tesisleri 
yapıldı. Kütüphanemiz bitmek 
üzere. Bir yüzme havuzumuz 

var. Organik tarımın geliştirilme-
si bağlamında çok ciddi manada 
bir proje yürüttük. Bu sene 30 
bin aileye salçalık biber, doma-
tes dağıtımımız oldu. Hemşeri-
lerimizin yanındayız” dedi.

Ereğli’nin il olması yönün-
de çalışmalara hız verdiklerini 
belirten Oprukçu, “Ereğli’yi 
vilayet olmaya hazır bir şehir 
haline getirdik. 1952’den beri 
adayız. Rahmetli Menderes’in 
söz verdiğinden beri vilayet 
olmayı bekliyoruz. İnşallah bu 

dönemde seçimden önce veya 
sonra Ereğli’nin vilayet olmasını 
arzu ediyoruz. İl olması ciddi 
manada bir kalkınmayı berabe-
rinde getirecek. İç Anadolu’nun 
katma değerine, Türkiye’nin 
ihracatına katkı sağlayacak. Şu 
anda 150’nin üzerinde yatırımcı 
Ereğli’de yatırım yapacak yer 
arıyor. Samimi gayretimiz de-
vam ediyor” dedi.  Kendisinin-
de yapılacak yerel seçimlerde 
MHP’den aday olduğunu belirtti.

Siyasette “Dün dündür, 
bugün bugündür” cümlesi 
sıkça kullanılır. İYİ Parti, 
yerel seçime 81 ilde kendi 
adaylarıyla katılacağını 
açıkladığında, “Seçim yak-
laştıkça bu karar gözden 
geçirilir, o tarihe kadar da 
köprülerin altından çok su 
akar” demiştik. Nitekim iki 
siyasi partinin de yerelde 
işbirliğine ihtiyacı var. O 
yüzden İYİ Parti, CHP’den 
gelen öneriye kapısını 
açtı.

Akşener, bir karar alma-
dan genel başkan yar-
dımcılarıyla, genel idare 
kurulu üyeleriyle mutlaka 
toplantı yapıyor, onların 
görüşlerini de alıyor, din-
liyor ve sonunda kararını 
veriyor. Tabii bazen ver-
diği kararlar parti içinde 
eleştiriliyor ama bunlar 
pek duyulmuyor. Akşener, 
yerel seçimlere her ilden 
kendi adaylarıyla gireceği-
ni açıklamadan önce yine 
görüş aldı. Buna Ankara 
İl Başkanı Faruk Köylüoğ-
lu ve 20 yardımcısından 
başladı.

HARARETLE ALKIŞLA-

YANLAR GİTTİ
Başkan Faruk 

Köylüoğlu ile 
yardımcılarının 
tamamı, CHP ile 
seçim işbirliğin-
den yana olduk-
larını, Ankara, 
İstanbul gibi 
illerden aday 
çıkartmaları ha-

linde kazanma olanakları-
nın bulunmadığını, işbirliği 
yapılması halinde bazı 
ilçelerde kendilerinin de 
destekleneceğini, belediye 
meclislerinde söz sahi-
bi olacaklarını anlattılar. 
Dahası, “Biz önceki yerel 
seçimde, Cumhurbaş-
kanlığı seçiminde Mansur 
Yavaş’ın, Ekrem İmamoğ-
lu’nun seçimi kazanması 
için çalıştık. Şimdi kay-
betmesi için uğraşacağız. 
Bu doğru olmaz” dediler. 
Akşener, konuşmanın so-
nunda, “Demek siz böyle 
düşünüyorsunuz?” dedi. 
Bir gün sonra Köylüoğlu 
ve yönetimindekilerin isti-
fası istendi.

O günlerde Genel İdare 
Kurulu toplantısı da yapıl-
dı. Sadece 4 üye seçime 
işbirliği yapılarak girilmesi-
ni önerdi. Çoğunluk, Genel 
Başkan gibi düşünmese 
de seçime tek başına 
girilmesi kararını hararetle 
alkışladı. O alkışçıların 
başında partiden istifa 
ederler olduğunu da belirt-
miş........

SAYGI
ÖZTÜRK

dursunseyis@hotmail.com

O sözler 
Akşener’i şaşırttı: 

Demek öyle 
diyorlar?

İYİ Parti 
işbirliğine 
‘hayır’ dedi... 
‘Yerel seçimlere hür ve müstakil 
gireceğiz’
 İYİ Parti Sözcüsü Kürşad Zorlu, 
kararın Genel İdare Kurulu’nda 
35’e 14 oy çokluğu ile alındığını 
aktardı. Zorlu, “2024 yerel seçim-
lerine hür ve müstakil gireceğiz” 
dedi.
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Türkiye İstatistik Kurumu 
(TÜİK) Kasım ayı enflasyon 
verilerini açıkladı. Enflasyon 
kasımda aylık bazda yüzde 
3,28 olurken, yıllık bazda 
yüzde 61,98 olarak gerçek-
leşti. Kasım enflasyonunun 
belli olmasıyla memur ve 
emeklilerin yılın ikinci yarısı-
na ilişkin 5 aylık zam oranı 
netleşti.

Bir önceki yılın aynı ayına 
göre en az artış gösteren ana 
grup %37,54 ile konut oldu. 

Buna karşılık, bir önceki yılın 
aynı ayına göre artışın en 
yüksek olduğu ana grup ise 
%92,86 ile lokanta ve oteller 
oldu.

Yeni yılda, milyonlarca 
çalışan, emekli, memur, as-
gari ücretli, öğrencinin geçim 
kaynağı olan “ücret, maaş, 
aylığı” artacak. Yeni yılda en 
düşük emekli aylığının 10 
bin liranın üzerine çıkması, 
emekli ve memura enflasyo-
nun üzerinde artış yapılması 

bekleniyor. Beklenti yüzde 
50’nin altında olmayacağı 
yönünde. Yeni yıl zamları 3 
Ocak 2024’te açıklanacak 
enflasyonla netleşecek.

Vatandaş ise açıklanan 
enflasyona inanmadığını 
kendilerinin kandırıldığını 
gerçek enflasyonun %100 
üzerinde olduğunu belirtiyor-
lar.

Kasım ayı enflasyon 
rakamları açıklandı

MARMARA’DA 
DEPREM  PANİGİ !..

Deprem Kuşağı4 üzerin-
de bulunan ülkemizde gün 
geçmiyor, çeşitli yerlerde 
irili ufaklı deprem vakıası 
yaşanmasın. Son olarak ise  
Marmara bölgesinde yaşa-
nan  depremin büyüklüğü 
Kandilli rasathanesi bilgilerine 
göre  5. 1 olarak belirlenirken, 
artçı depremlerde  4 üzerinde 
ölçüldü.

İstanbul ve Marmara 

bölgesinin büyük bölümünde 
hisszedilen deprem panik 
yaşatırken,  Bilim adamları ise  
büyük İstanbul depreminin 
habercisi yorumu yapmakta-
dırlar.

Diğer taraftan  daha önce 
yaşanan büyük depremde   
evlerini kaybeden  Hatay ve 
yöresinde  çadır dahil bir çok 
sıkıntının da olduğu bildiriliyor.

Konya’yı Antalya’ya bağlayacak en önemli projelerden olan Alacabel Tüneli’nde 
müjdeli haber bekleniyor. Geçtiğimiz yıl kasım ayında tamamlanan Eğiste Viya-
düğü’nün ardından Alacabel Tüneli’nin de tamamlanmasıyla yol kullanıma açıla-
cak.

Türkiye İstatistik Kurumu (TÜİK) Kasım ayı enflasyon verilerini açıkladı. Enf-
lasyon kasımda aylık bazda yüzde 3,28 olurken, yıllık bazda yüzde 61,98 olarak 
gerçekleşti.

Alacabel Tüneli’nde müj-
deli haber beklenirken; ça-
lışmalara yeniden ara verildi. 
Yetkililer Konya ile Antalya 
arasındaki mesafeyi kısalta-
cak tünelin en geç 2023’te 
açılacağını ifade etmişti. 
2016 yılında çalışmalarına 
başlanan 7 bin 300 metre 

uzunluğundaki çift geliş-gi-
dişli toplam 14 bin 600 metre 
Alacabel Tüneli yapımı çeşitli 
nedenlerden dolayı gecikmiş-
ti. Bu kış açılacağı söylenen 
tünelde çalışmaların yoğun 
bir şekilde devam ettiği söy-
lenirken; çalışmaların aniden 
durduğu bilgisine ulaşıldı. 

Ara verilen çalışmalar hak-
kında ise henüz bir açıklama 
yapılmadı. Özellikle Konya-
lıların açılmasını dört gözle 
beklediği Alacabel Tüneli’nin 
açılışı şimdilik bir başka 
bahara kaldı.  HABER MER-
KEZİ

Otomotiv satışlarında 1 milyon barajı aşılarak 
tüm zamanların yıllık rekoru kırıldı

Türkiye’de 
otomobil ve 
hafif ticari 
araç satışı, 
yılın 11 ayın-
da 2022’nin 
aynı döne-
mine göre 
yüzde 60,8 
artarak 1 
milyon 73 
bin 982 adet 
oldu ve tüm 
zamanların 
yıllık rekoru 
kırıldı.

Otomotiv Distri-
bütörleri ve Mobilite 
Derneğinin (ODMD) 
kasım ayı verilerine 
göre, Türkiye otomobil 
ve hafif ticari araç top-
lam pazarı, ocak-ka-
sım döneminde yıllık 
bazda yüzde 60,8 bü-
yüdü. Böylece Türkiye 
otomotiv pazarı tari-
hinde ilk kez 1 milyon 
rakamı aşılarak 1 mil-
yon 73 bin 982 satışa 

imza atıldı. Daha önce 
en yüksek satış 983 
bin 720 adetle 2016 
yılında yapılmıştı.

Bu yılın 11 ayın-
da otomobil satışları 
yüzde 66,2 artarak 
840 bin 925, hafif ticari 
araç satışları ise yüz-
de 43,7 yükselişle 233 
bin 57 adet oldu.

Kasım ayı özelin-
de bakıldığında ise 
otomobil ve hafif ticari 

araç satışları geçen 
yılın aynı dönemi-
ne göre yüzde 39,8 
artarak 115 bin 40’a 
yükseldi. Geçen ay 
otomobil satışları yüz-
de 54,4 artışla 91 bin 
424, hafif ticari araç 
satışları da yüzde 2,3 
yükselerek 23 bin 616 
olarak kayıtlara geçti. 
AA
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Kültür ve Turizm Bakanlığının desteğiyle Konya Büyükşehir Belediyesi tarafından şehre kazandı-
rılan Çatalhöyük Tanıtım ve Karşılama Merkezi, kısa süre içerisinde şehrin en uğrak noktalarından 
biri haline geldi.

Günü-
müzde bir-
çok alanda 

var olan 
yapay zeka, 

bu kez de 
Türkiye’de-
ki illere en 
çok benze-
yen dünya 
şehirlerini 
yorumladı. 

81 ile de 
dünyadaki 
farklı ülke-
lerin şehir 

isimleri yer 
verildi.

MEVLANA 
ANMA 

TÖRENLERİ
İÇİN ÇADIRLAR 

KURULDU

Konya’nın 
en renkli 
bahçesi 

ziyaretçi 
rekoru 

kırdı

Meram Belediyesi’nin yeni nesil 
eğitim projesi MEGA’da atölye 
dersleri 5 Aralık Salı günü başlı-
yor. Sekiz farklı alanda 8-25 yaş 
aralığındaki çocuk ve gençle-
rin yararlanabileceği atölyele-
rin kayıtları 3 Aralık Pazar günü 
son bulacak. Meram Belediye 
Başkanı Mustafa Kavuş, me-
ramgelisim.com adresi üzerin-
den başvuruları alınan atölye-
lere tüm Meramlı gençleri davet 
etti.

Hz. Mevlana Anma törenleri 
öncesinde  Mevlana alanın-
da söyleşi, mistik müzik ve 
sanatcıların halkla buluşaca-
ğı   Mevlana alanında çadırlar 
kurulmaya başlandı.

Tropikal Kelebek Bahçesi, 
ziyaretçi rekoru kırdı. Tropikal 
Kelebek Bahçesi Başbiyoloğu 
Turgut Tuş, “2015 yılının tem-
muz ayından günümüze kadar 
Konya Tropikal Kelebek Bahçe-
si 3 milyondan fazla ziyaretçiyi 
ağırlayarak yeni rekorlara imza 
atıyor. Ziyaretçiler burada bir-
çok ülkeden gelen kelebekleri 
görebilirken; Türkiye’de bulun-
mayan bitki türlerini de tanıma 
imkanı yakalıyor” dedi.

Yerli ve yabancı turist-
lerin yoğun ilgi gösterdiği 
Avrupa’nın en büyük kelebek 
uçuş alanına sahip Konya 
Tropikal Kelebek Bahçesi’ni 
açıldığı 2015’ten bugüne 
kadar 3 milyondan fazla kişi 
ziyaret etti. Açılışı Temmuz 
2015’te gerçekleştirilen, 
Selçuklu Belediyesince farklı 
ölçülerde 1730 parça cam 
kullanılarak yaptırılan bahçe, 
7 bin 600 metrekare kulla-
nım, 3 bin 500 metrekare de 

yürüyüş alanına sahip. Ek-
vatoral iklim koşullarına göre 
yaz kış 28 derece sıcaklık 
ve yüzde 80 nem oranında 
tutulan bahçede, 40 türde 20 
bin kelebek ve 195 civarında 
bitki türü bulunuyor. Tropikal 
Kelebek Bahçesi Başbiyo-
loğu Turgut Tuş, Konya’nın 
tatile gidenler için bir kavşak 
noktası görünümünde olma-
sının etkisiyle Türkiye’nin her 
yerinden ziyaretçi aldıklarını 
söyledi. HABER MERKEZİ

Konya Büyükşehir Beledi-
ye Başkanı Uğur İbrahim Al-
tay, UNESCO Dünya Mirası 
Listesi’nde bulunan Çatal-
höyük’ün, en güzel şekilde 
tanıtılması ve sonraki nesil-
lere aktarılması için Türki-
ye’nin en büyük tanıtım ve 
karşılama merkezlerinden 
birini inşa ettiklerini söyledi.

Çatalhöyük Tanıtım ve 
Karşılama Merkezi’nin açı-

lışını, geçtiğimiz Kasım 
ayında Kültür ve Turizm Ba-
kanı Mehmet Nuri Ersoy’un 
katıldığı törenle yaptıkları-
nı hatırlatan Başkan Altay, 
merkezin açıldığı 2 haftalık 
süreç içerisinde 10 binden 
fazla ziyaretçiyi ağırladı-
ğını belirterek, “Açıldığı ilk 
günden itibaren şehrimizin 
en uğrak noktalarından biri 
haline gelen bu tarihi mer-

kez, ziyaretçileri yaklaşık 
10 bin yıl öncesine götüre-
rek unutulmaz bir yolculuğa 
çıkarıyor. Ziyaretçiler, Ça-
talhöyük’ün eski yerleşim 
düzenini, günlük yaşantısını 
ve o döneme ait arkeolojik 
buluntuları keşfetme fırsatı 
buluyor. Şehrimizin kültü-
rel mirasına değer katacak 
merkezin yapımına des-
tek veren Kültür ve Turizm 

Bakanımız ile projeye mali 
destekte bulunan Mevlana 
Kalkınma Ajansımıza şük-
ranlarımı sunuyorum. Geç-
mişe yolculuk ederek tarihle 
iç içe olmak isteyen yerli ve 
yabancı tüm misafirlerimizi 
Çatalhöyük Tanıtım ve Kar-
şılama Merkezimizi görme-
ye davet ediyorum” diye ko-
nuştu. Haber merkezi

KONYA İSFAHAN’A BEN-
ZETİLDİ

İSFAHAN NERESİ?
İsfahan Eyaleti, İran’ın 

orta kısmında yer alıyor. 
Zağros Dağları’nın ardında 
geniş düzlüklerin kapladığı 
eyalet toprakları, merkezi 
İran’ı Fars Körfezi bölgesi-
ne bağlayan yolların kavşa-
ğında bulunuyor.

Eyalet, kuzeyden Merke-
zi, Kum ve Semnan; doğu-
dan Yezd; güneyden Fars, 
Kohkiluye ve Buyer Ahmed 
ve Çaharmahal ve Bahtiyari 
ve batıdan Luristan ile Mer-
kezi eyaletleriyle komşudur. 
İsfahan Eyaleti, İran’ın mer-

kez topraklarında yer alır ve 
başkenti eyalete adını ve-
ren İsfahan’dır. Yüzölçüsü 
107.027 km²’dir.

İsfahan, Yontma Taş Dev-
ri’ne kadar dayanır. İranlı 
Medler buraya yerleşin-
ce, Aspandana adı altında 
Medler’in en önemli şehir-
lerinden biri olmuştur. M.S. 
642’de Müslümanlar’ın eli-
ne geçti. Selçuklu haneda-
nının kurucusu Tuğrul Bey 
de 11. yüzyılın ortalarında 
İsfahan’ı başkent yaptı. 
Onun torunu Melikşah yö-
netiminde kent büyüyüp 
zenginleşti. Ünlü İsfahan 
Mescid-i Cuma’sının yapı-

mına bu dönemde başlandı. 
Selçuklu hanedanının yıkılı-
şından sonra İsfahan gerile-
meye başladı. 13. yüzyılda 
kent, önce Moğollar, ardın-
dan da 1387 yılında Timur 
tarafından yağmalandı ve 
birçok insan katledildi.

Coğrafi konumunun so-
nucu olarak, İsfahan şehri 
özellikle Safeviler altında 
tekrar gelişmeye başladı. 
Şah I. Abbas İsfahan’ı baş-
kent yaptı ve 17. yüzyılın 
en büyük ve en güzel kent-
lerinden biri olarak yeniden 
inşa etti (1598). O dönem-
de birçok park, kütüphane 
ve cami inşa edildi. 1722’de 

Gılzailer (Peştunlar) uzun 
bir kuşatmanın ardından 
şehri ele geçirdi. Uzun yıl-
lar bir harabe görünümün-
de kalan İsfahan’ın nüfusu 
da iyice azaldı. Rıza Şah 
Pehlevi döneminde (1925-
1941) yeniden imarına baş-
lanan kentte bir sanayi böl-
gesi oluşturuldu ve tarihsel 
yapıların birçoğu onarıldı. 
Bugün dahi ülkenin diğer 
bölgelerine nazaran çok 
daha temiz ve düzenli bir 
kent konumundadır.

Meram Belediyesinin, ödüllü yeni 
nesil eğitim projesi MEGA’da yeni 
dönem başlıyor. 5 Aralık Salı günü 
başlayacak atölye eğitimlerinden ya-
rarlanmak isteyenlerin 3 Aralık Pazar 
gününe kadar meramgelisim.com 
internet adresi üzerinden kayıt yaptır-
maları gerekiyor.

Meram Belediyesi Mehmet Ali 
Özbuğday Gençlik Merkezi’nde ger-
çekleşecek eğitimlerde, 8-25 yaş 
aralığındaki çocuklara ve gençlere 
Robotik Kodlama ve Simülasyon, 
Bilim ve Fen, Dil, Cebir, Resim ve Sa-
nat, Geleneksel Motifler, Müzik ve Akıl 
Zeka Oyunları Atölyeleri’nde dersler 
verilecek. HABER MERKEZİ

Çadırların kuruluşuna ise vatandaş-
lar  ilgi gösterdiler. Çadır kurulumları 
bir iki gün  içinde tamamlanırken, 
Anma törenlerine de ilginin büyük 
olacağı ve biletlerin tükenmek üzere 
olduğu öğrenildi. HABER MERKEZİ
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Erdoğan 
ARIPINAR

Azerbaycan’da 
‘ATATÜRK ve 
100’üncü Yıl’a 

Alkışlar
haber@anadoludamanset.com

KİCK BOKSTA SABRİYE 
GÜR DÜNYA 3. SÜ OLDU                              

Yurt dışına çıkan her Türk’ün en 
önemli görevi Türkiyemizi en iyi şekil-
de temsil etmektir. Böyle fırsatları bul-
duğum için mutluyum. Kasım’ın son 
haftasında EFPM kısa adıyla anılan, 
Türkiye’nin de yönetimde yer aldığı 
Avrupa Fair Play Birliği’nin kongresi 
için dost ve kardeş Azerbaycan’ın her 
gün daha güzelleşen başkenti Ba-
kü’de idim. Türkiye Fair Play Komis-
yonu’nun İcra Kurulu; Başkan olarak 
ben, 2’nci Başkan Prof. Dr. Bilge 
Donuk, Başkan Yardımcısı Remzi 
Yılmaz, Başkan Yardımcısı Doç. Dr. 
Sevim Güllü ve Avrupa Fair Play 
Ödülü kazanarak törene davet edilen 
iki arkadaşımız TMOK Genel Sekre-
ter Yardımcısı Uğur  Korkmaz ve İş 
insanı Mehmet Samsa, Azerbaycan 
ile birlikte hazırladığımız Türk ve 
Azerbaycan bayrakları ile süslü ünlü 
Fair Play Karikatür ve Fotoğraf karma 
sergisinin yanı sıra, kongrenin açılış 
ve tören gecesinde bulunduk.

Kongreyi Azerbaycan Spor Bakan-
lığı destekliyordu. Bu davranışların-
dan dolayı toplantıya bakanlık adına 
gelen Gençlik ve Spor Bakanlığı Ba-
kan Yardımcısı Bayan Marianna Vasi-
leva’ya TC’nin 100’üncü yılı onuruna 
yaptırdığımız Atatürk’ümüzün portre-
sine taşıyan bir madalyon vermeye 
karar verdik. Hınca hınç dolu salonda 
ekibimiz sunumda yer almadan spi-
ker Türkiye Cumhuriyeti’nin 100 yılını 
kutladı ve alkışlar arasında açıkladı, 
sonrada  ekibimiz özel yaptırdığımız 
100’üncü yıl Fair Play Madalyonunu 
topluma Atatürk’ü göstererek, alkışlar 
arasında Bayan Vasileva’ya sundu.

Mahmut Demir Büyükler 
Serbest Güreş

 Türkiye Şampiyonası’nın 
resmi töreni yapıldı

?????

DÜNYA ŞAMPİYONLARINDAN 
İL MÜDÜRÜNE ZİYARET

Beyaz ay 
derneği 
taşındı

Konya’da dün başlayan Mahmut Demir Büyükler Serbest Güreş Türkiye Şampi-
yonası’nın resmi töreni düzenlendi.

15-23 Kasım 2023 tarihleri arasında Meksika’nın Gu-
adalajara kentinde düzenlenen Gençler Dünya Halter 
Şampiyonasından büyük başarılarla dönen Konya TOHM 
sporcularımız Cansu Bektaş ve Gamze Altun, Konya 
Gençlik ve Spor İl Müdürümüz Abdurrahman Şahin’i zi-
yaret ettiler.

Genel Başkanlığını Lokman Ayva, 
Konya Şube başkanlığını Adnan 
Yağcı’nın yürüttüğü   yeni yerine 
taşındı. Önceki yeri dönüşüm son-
rasında yıkılması nedeniyle  yeni 
yerine taşındı.

Şube Başkanı Adnan Yağcı  üye-
leri yeni şube binasına davet etmek-
tedir. HABER MERKEZİ

Konya Selçuklu Bele-
diyesi Uluslararası Spor 
Salonu’nda, 30 Kasım - 3 
Aralık tarihleri arasında 
sürecek olan şampiyo-
naya 44 ilden çok sayıda 
sporcu katılıyor. Bu sene 
düzenlenen şampiyonaya 
Avrupa, Dünya ve Olimpiyat 
şampiyonu olmuş, Türk milli 
mayosunu 220 kez giymiş, 
dünya güreş literatürüne 
adını “Türk Tankı” olarak 
yazdırmış Mahmut Demir’in 
ismi verildi.

Şampiyonaya ismi ve-

rilen Mahmut Demir, 
“Konya’da unutmadı-
ğım anım 40 yıl önce 
ilk Türkiye Şampiyo-
nası’nda madalyamı 
Konya’da kazanmıştım. 
Müsabakalara katılan 
sporcularımızı başarılar 
diliyorum. Onları yetiş-
tiren antrenörlere ve 
evde anne-babalarını 
tebrik ediyorum. Şampi-
yonamızın hayırlı olma-
sını diliyorum” dedi.

Gençler Dünya 
Halter Şampiyona-
sında 45 kilo ko-
parma ve toplamda 
dünya şampiyonu 
olan Cansu Bektaş 
ile silkmede dünya 
şampiyonu, toplam-
da ise dünya üçün-
cüsü olan Gamze 
Altun’u tebrik eden 
İl Müdürümüz Ab-
durrahman Şahin, 
sporcularımıza 
çalışmalarında ba-
şarılar diledi.

Ziyaretin sonun-
da milli sporcumuz 
Cansu Bektaş’a 
sürpriz doğum günü 
kutlaması yapıldı. 

Kick Boks’da Millilerimizin Takım Ba-
şarısı!

Aynı şampiyonada Kick Boks Milli Ta-
kımımız,10 Altın, 17 gümüş, 14 bronz 
olmak üzere toplamda 41 madalya ile 
takım halinde Dünya Şampiyonu oldu.

17-26 Kasım 2023 tarihleri 
arasında 70 ülkeden 2000’e 
yakın sporcunun katılımı 
ile Portekiz’de düzenlenen 
Kick Boks Büyükler Dünya 
Şampiyonası’nda milli spor-
cumuz Sabriye Gür bronz 
madalya kazanarak Dünya 
3.sü oldu.

3. Satranç 
Turnuvası 

başvuruları 
başladı

Karatay Belediyesi ve Genç-
lik ve Spor İl Müdürlüğü işbir-
liğiyle bu yıl 2023 Mevlana Yılı 
etkinlikleri çerçevesinde dü-
zenlenen ve artık geleneksel 
hale gelen Satranç Turnuvası 
için başvurular başladı. Bu 
yıl 3’ncüsü gerçekleştirilecek 
olan ve 7 yaş ve üstü sporcu-
ların katılabileceği turnuvanın 
başvuruları 19 Aralık’a kadar 
yapılabilecek. 22 Aralık’ta baş-
layacak turnuvanın finali ve 
ödül töreni ise 24 Aralık Pazar 
günü yapılacak.

Karatay Belediyesi ve Gençlik 
ve Spor İl Müdürlüğü iş birliğiyle 
düzenlenen Satranç Turnuvası’nın 
3’üncüsü için başvurular başladı.

2023 Mevlana Yılı anısına dü-
zenlenen turnuvaya başvurular, 
19 Aralık Salı gününe kadar www.
karatay.bel.tr/satranc adresinden 
kabul edilecek. Turnuvanın ilk turu 
22 Aralık Cuma günü saat 19.00’da, 
final ise 24 Aralık Pazar günü saat 
19.00’da gerçekleştirilecek.
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Konyaspor’dan 
Vali Özkan’a ziyaret

Geçtiğimiz hafta 
yapılan Olağanüstü 
Genel Kurul’da Tü-
mosan Konyaspor 
Başkanlığı’na seçilen 
Ömer Korkmaz ve Yö-
netim Kurulu Üyeleri, 
Konya Valisi Vahdet-
tin Özkan’ı ziyaret etti. 
Vali Vahdettin Özkan, 
Ömer Korkmaz ve yö-
netimi ile yeşil-beyazlı 
takımın genel duru-
munu değerlendirdi 
ve karşılıklı görüş 

alışverişinde bulundu. 
Başkan Korkmaz ve 
beraberindeki yönetim 
kurulu üyelerine yeni 
görevlerinin hayırlı 
olması temennisinde 
bulunan Vali Özkan, 
“Şehrimizin markası 
Konyaspor’umuzun 
başarısı öncelikli ol-
malıdır” dedi. Özkan, 
Konyaspor’a da lig ve 
kupa mücadelelerinde 
başarı dileklerini sun-
du.  SPOR MERKEZİ

KELEŞ “maçı  alabilirdikte 
kaybedebilirdik te”

Beşiktaşlı yeni 
yöneticiler umut 

dolu mesajlar 
verdi

KUPA MESAİSİ

Hafta sonunda süper ligde 14. Hafta maçında deplasmanda 
Alanyaspor ile karşılaşan ve karşılıklı akınlarla geçen ve  rakibin  
tartışılan bir penaltısı ile  geriye düşmesine rağmen yüreklice mü-
cadele eden Konyaspor alınan bir puandan memnun görünüyor.

Beşiktaş Kulübünün dün 
yapılan olağanüstü genel ku-
rulunda başkanlığa seçilen 
Hasan Arat’ın yönetim kurulu 
listesinde yer alan Feyyaz Uçar 
ve Hüseyin Yücel, siyah-beyaz-
lı camiayı güzel günlerin bekle-
diğini söyledi.

Beyoğlu 
Yeni Çarşı 

maçını Yunus 
Dursun yöne-

tecek .Ziraat 
Türkiye Ku-
pası’nda 4. 

eleme turunda 
oynanacak 

karşılaşmala-
rı yönetecek 

hakemler belli 
oldu.

Sabit 
HORASAN

ALANYA’DA
 KAZANAN YOK

Konyaspor’un geleceğini ipotek altına 
alan Fatih Özgökçen başkanlığındaki 
yönetime mesaj verircesine Kasımpaşa 
galibiyetiyle veda eden Tümosan Kon-
yaspor, yeni başkan  Ömer Korkmaz ‘la 
ilk  ve teknik direktör  Hakan Keleş ile 
çıktığı 5. maçında, deplasmanda Alan-
yaspor ile 2-2 berabere kalarak puanını 
14’e çıkarttı. 

Trendyol Süper Ligde puan cetvelinin 
alt sıralarında yer alan iki takım arasın-
daki önemli  maça ev sahibi Corendon 
Alanyaspor bir adım daha baskılı başla-
dı. İlk dakikalarda daha çok sağ kanadı 
kullanarak konuk takım kalesini zorlayan 
Alanyaspor’un bu baskısı uzun sürmedi.  

Kasımpaşa galibiyetiyle nefes alan ve  
gelecek için umut veren Tümosan Kon-
yaspor’da teknik adamlar bir hafta önceki  
yanlıştan dönerek  Calvo ve Çikalleşhi’ye 
ilk 11’de görev verdi. Kartallar, ilk tehli-
keli atağını 11. dakikada Guilherme ile 
geliştirdi, ancak geride kalan haftalarda   
attığı goller ve yaptığı asistlerle dikkat 
çeken kaptan Guilherme atağı sonlandı-
ramadı… 

Konyaspor, 13. dakikada kullanılan 
ceza atışında Calvo ile gole çok yaklaştı, 
ancak yeşil-beyazlı ekip bundan yararla-
namadı…   

Bu sezon ekonomik sıkıntı içerisinde 
olan ve kadro yapısı nedeniyle de bek-
lenilenin altında kalan Alanyaspor, 28. 
dakikada Konyaspor defansındaki adam 
paylaşımındaki hata sonucu  beklenme-
dik anda Cordova ile öne geçti: 1-0...

Tümosan Konyaspor buna 32. daki-
kada  Guilherme’nin pasında Cicalda-
o’nun golüyle yanıt verdi: 1-1… 

Oğulcan’ın ceza alanı içerisinde Cor-
dova’ya yaptığı dengesiz hareket sonucu 
hakem penaltı noktasını gösterdiğinde 
dakikalar 37’yi gösteriyordu.  Atışı kulla-
nan Novals 39. dakikada Alanyaspor’u 
tekrar öne geçirdi… Bu aynı zamanda ilk 
yarının sonucuydu: 2-1…

İkinci yarıda oyun dengeli başladı… 
Maçın 52. dakikasında Muriç ceza 

alanı dışından sert bir vuruşla topu kö-
şeden  Alanyaspor filelerine gönderince 
skora yeniden denge geldi: 2-2…

İkinci yarının büyük bölümü orta alan 
mücadelesi şeklinde geçti. Her iki takım-
da pozisyon üretmekte zorlandı. Bu da 
oyuncuları uzaktan şut atmaya zorladı…

Son 10 dakikada oyun biraz daha 
hareketlendi…

 Ancak,  iki takımda başka gol bula-
mayınca karşılaşma karşılıklı gollerle 
2-2 sona erince takımlar sahadan 1’er 
puanla ayrıldı…

Teknik direktör Hakan Keleş “ Maçı 
kaybedelirdikten, kazanabilirdikte. İki 
kez g2eriye düştüğümüz mücadelede 
arkadaşlarım yüreklerini ortaya ko-

yarak maçı berabere bitirdi. Bundan 

sonra daha iyi olacağız. Verilen aleyhi-

mize verilen penaltı ise tartışılır” dedi.

AA muhabirine açıklamalarda bulunan 
siyah-beyazlı kulübün efsane futbolcula-
rından Feyyaz Uçar, futbol takımının çok 
daha iyi olması gerektiğini belirtti.

Beşiktaş Kulübünün 35. başkanı Ha-
san Arat oldu 

Yönetim kurulu olarak takımı maddi, 
manevi rahatlatmak istediklerini ifade 
eden Uçar, “Beşiktaş takımı bundan çok 
daha iyi olmalı. Sezonun başında şampi-
yonluk hedefinden bu kadar uzak kalma-
malı. Bundan sonraki haftalarda takım 
üzerinde hem psikolojik hem de diğer 
konulardaki her türlü problemi çözerek 
çok daha iyi mücadele eden, kaybetse 
bile elinden geleni sahaya koymuş bir 
takım oluşturmak için elimizden geleni 
yapacağız.” diye konuştu.

Beşiktaş’ta kendi dönemlerindeki 
“kolej havası”nı yeniden oluşturmaları 
gerektiğini söyleyen Uçar, “Öncelikli ola-
rak bizim dönemimizdeki kolej havasını 
oluşturmak istiyoruz takım içinde. Takım-
la, teknik heyetle, taraftarla, medyayla, 
yönetimle hep beraber olmak istiyoruz, 
onları bir araya getirmek istiyoruz. Şunu 
çok net biliyoruz eğer bu unsurlardan biri 
eksik olursa başarı sağlamak çok zor. 
Biz yine kenetlenmek ve birleşmek istiyo-
ruz. Zaman içerisinde göreceksiniz. İlk 
maçımız derbi maçı, zor bir maç olacak. 
Şimdiden kendi takımımıza ve Fener-
bahçe’ye başarılar diliyoruz.” ifadelerini 
kullandı.

Ziraat Türkiye Kupası’nda 4. eleme 
turu maçları yarın, 6 Aralık Çarşamba 
ve 7 Aralık Perşembe günü oynana-
cak. Türkiye Futbol Federasyonu da 
bu turda yapılacak 28 mücadelede 
düdük çalacak hakemler açıkladı.

15.00 Konyaspor - Beyoğlu Yeni 
Çarşı: Yunus Dursun. Bu maçtan 
sonra süper ligte pazartesi günü yeşil 
beyazlar saat 20:00’da Sivassporu 
ağırlayacak.  SPOR MERKEZİ

TÜMOSAN Konyaspor’un yeni Yönetim Kurulu, Konya protokolüne ziyaretlerine 
başladı.

Taraftarı önünde grubun iddialı 
ekiplerinden ALS Voleybol ile karşı-
laşan yeşil-beyazlılar, salondan 3-1 
mağlup ayrıldı. İlk seti 25-20 kaybe-
den Ereğli Belediyespor, ikinci seti 
25-23 kazanarak skoru 1-1’e getirdi. 
Ancak yeşil-beyazlılar diğer setleri 
25-17 ve 25-15 kaybederek maçtan 
da 3-1 mağlup ayrıldı ve taraftarını 
üzdü. Bu sonuçla yeşil-beyazlılar, 10 
maçta toplamda 7. yenilgisini alarak 
onuncu sırada yer aldı. ALS Voleybol 
ise sekizinci galibiyetini elde ederek 
haftayı üçüncü sırada kapattı. Grubun 
zirvesinde de Zerenspor yer alıyor, 
Merinos lideri takip ediyor. Ereğli Be-
lediyespor, 11. hafta maçında 7 Aralık 
Perşembe günü deplasmanda lider 
Zerenspor ile karşı karşıya gelecek.

Ereğli 
Belediyespor 

evinde 
kazanamadı

VOLEYBOL Kadınlar 1. Lig 
B Grubu’nda mücadele 
eden Ereğli Belediyespor, 
10. haftayı evinde aldığı ye-
nilgiyle kapattı.


